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101_Bestuursorganen 

1 Notulen vorige gemeenteraad 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

De notulen van de gemeenteraad van 12 juni 2018  dienen ter goedkeuring voorgelegd te worden aan 

de volgende raadszitting.  

Juridische grond 

Artikel 33 van het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, zoals gewijzigd. 



Artikel 24 van het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad, zoals vastgesteld in de 

gemeenteraad van 3 mei 2016. 

Argumentatie 

De notulen van de gemeenteraad van 12 juni  2018 zijn opgemaakt en kunnen worden goedgekeurd. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Stefaan Bruyninckx vraagt of de resultaten van de sportclubs er al zijn, waarop schepen Luc 

Luyten antwoordt dat de sportraad binnen een aantal weken samenkomt waar dit wordt besproken. 

Daarna zal hij de resultaten bekendmaken aan de raadsleden.  

Besluit 

 

Artikel 1 

De notulen van de gemeenteraad van 12 juni 2018 worden goedgekeurd.  

204_Algemeen_management 

2 Beheersovereenkomst betreffende de integratie van de diensten van 

gemeente en OCMW Nijlen 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

De huidige samenwerkingsovereenkomst tussen OCMW en gemeente, goedgekeurd in de OCMW raad 

van 10 maart 2014 en door de gemeenteraad op 25 februari 2014, is omwille van het decreet lokaal 

bestuur en gewijzigde omstandigheden (o.a. organogram) aan vernieuwing toe. 

Aan GD&A werd opdracht gegeven een nieuwe en geactualiseerde beheersovereenkomst op te stellen 

op maat van onze organisatie. 

Juridische grond 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Argumentatie 

De gemeente en OCMW zijn autonome besturen met specifieke opdrachten die zich tot de inwoners 

van Nijlen richten. Vanuit een behoorlijk bestuur beogen beide besturen een doorgedreven 

samenwerking en integratie op te zetten teneinde een synergie op vlak van beleid, werking en 

organisatie te realiseren, zodanig dat op de meest effectieve en efficiënte manier een kwaliteitsvolle 

dienstverlening kan aangeboden worden aan de interne en externe klant. 

Reeds in het verleden zijn binnen de gemeente en OCMW stappen gezet in het kader van een 

nauwere samenwerking en integratie tussen beide besturen maar de huidige beheersovereenkomst 

dient geëvalueerd en aangepast te worden aan de nieuwe regelgeving (decreet lokaal bestuur) en 

omstandigheden.  

Stemming op het agendapunt 

 



De gemeenteraad keurt eenparig het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 

De beheersovereenkomst betreffende de integratie van de diensten van gemeente en OCMW Nijlen 

goed te keuren. 

3 Handtekendelegatie van de algemeen directeur 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

De algemeen directeur verleende bij besluit d.d. 17 september 2015 een handtekeningdelegatie aan 

bepaalde personeelsleden. Deze delegatie dient gewijzigd te worden in functie van het nieuwe 

organogram. Bijgevolg wordt de oude delegatie ingetrokken en een nieuwe delegatie wordt verleend 

met haar besluit van 16 juli 2018. 

Het principe is dat de algemeen directeur samen met de burgemeester alle documenten van de 

gemeente ondertekent. De algemeen directeur kan de bevoegdheid tot ondertekenen overdragen aan 

één of meerdere personeelsleden, behalve wat betreft de ondertekening van de notulen voor het 

college en de gemeenteraad. Dit blijft zo in het nieuwe decreet lokaal bestuur, net zoals huidige 

bepalingen in het gemeentedecreet. 

Het personeelslid dat tekent voor de algemeen directeur dient steeds boven zijn/haar handtekening 

de naam en functie en de datum van de opdracht te vermelden. 

Juridische grond 

Artikel 184 gemeentedecreet, geldig tot en met 31 december 2018: 

De gemeentesecretaris kan zijn bevoegdheid tot ondertekening of medeondertekening opdragen aan 

een of meer personeelsleden van de gemeente, tenzij de bevoegdheid betrekking heeft op de 

ondertekening van de notulen, vermeld in artikel 180. 

Deze opdracht gebeurt schriftelijk en is te allen tijde herroepbaar. De gemeenteraad wordt daarvan 

op de hoogte gebracht tijdens zijn eerstvolgende vergadering. 

De personeelsleden aan wie de opdracht tot ondertekening of medeondertekening is gegeven, moeten 

boven hun handtekening, naam en functie tevens melding maken van die opdracht. 

Vanaf 1 januari 2019 staat dit in het decreet lokaal bestuur: 

Art. 283. De algemeen directeur kan zijn bevoegdheid tot ondertekening of medeondertekening 

opdragen aan een of meer personeelsleden van de gemeente, tenzij die bevoegdheid betrekking heeft 

op de ondertekening van de notulen en het zittingsverslag van de gemeenteraad en van de notulen 

van het college van burgemeester en schepenen. Hij doet dat schriftelijk via een informatiedrager  

naar keuze. Die opdracht kan op elk moment worden herroepen. Als dat is opgenomen in de 

beheersovereenkomst, vermeld in artikel 196, kan hij die bevoegdheid ook toevertrouwen aan een of 

meer personeelsleden van het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn. 



De personeelsleden aan wie de opdracht tot ondertekening of medeondertekening is gegeven, 

vermelden die opdracht bij hun handtekening. 

De bepalingen, vermeld in het eerste en tweede lid, zijn van toepassing op het openbaar centrum 

voor maatschappelijk welzijn, met dien verstande dat "de gemeente" wordt gelezen als "het 

openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn", "gemeenteraad" wordt gelezen als "raad voor 

maatschappelijk welzijn", "college van burgemeester en schepenen" wordt gelezen als "vast bureau", 

en "openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn" wordt gelezen als "gemeente". 

Argumentatie 

Met haar beslissing van 16 juli 2018 delegeert de algemeen directeur haar handtekeningbevoegdheid 

als volgt: 

Aan managementteamleden, zijnde met name de afdelingshoofden: 

Stukken, brieven en documenten inzake beleid van de eigen afdeling (mag niet indruisen tegen 

hogere wetgeving) o.a. : 

- officiële documenten, met uitzondering van contracten en verbintenissen die de gemeente binden 

- officiële briefwisseling aan ondermeer overheden 

- officiële stukken van overheden 

- getuigschriften 

- attesten- adviezen. 

  

Aan managementteamleden, zijnde met name de MAT-adviseurs: 

Stukken, brieven en documenten inzake respectievelijk het HR-beleid, sociaal beleid of 

onderwijsbeleid (mag niet indruisen tegen hogere wetgeving) o.a. : 

- officiële documenten, met uitzondering van contracten en verbintenissen die de gemeente binden 

- officiële briefwisseling aan onder meer overheden 

- officiële stukken van overheden 

- getuigschriften 

- attesten- adviezen. 

  

Aan coördinatoren, teamleiders : 

Stukken, brieven en documenten inzake reguliere werking van respectievelijk het eigen team (mag 

niet indruisen tegen hogere wetgeving) o.a. : 

- aangiften 

- vergunningen 

- toelatingen 

- weigeringen 

- adviezen- attesten. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Stefaan Bruyninckx vindt het goed dat personeelsleden meer bevoegdheid krijgen, maar 

vraagt of er voldoende controle is ingebouwd, eventueel steekproefgewijs. 

Algemeen directeur Iris Mulkens legt uit dat de stukken worden verzameld aan het onthaal, waarna de 

signataire ter ondertekening wordt voorgelegd aan de burgemeester. Nadien gaat de signataire naar 

de algemeen directeur en kijkt zij na. 

Besluit 

 



Artikel 1 

Kennis te nemen van de beslissing van de algemeen directeur om haar handtekeningdelegatie van 17 

september 2015 in te trekken. 

Artikel 2 

Kennis te nemen van de beslissing van de algemeen directeur van 16 juli 2018 waarbij ze met ingang 

van die datum haar handtekeningbevoegdheid delegeert als volgt: 

Aan managementteamleden, zijnde met name de afdelingshoofden: 

Stukken, brieven en documenten inzake beleid van de eigen afdeling (mag niet indruisen tegen 

hogere wetgeving) o.a. : 

- officiële documenten, met uitzondering van contracten en verbintenissen die de gemeente binden 

- officiële briefwisseling aan onder meer overheden 

- officiële stukken van overheden 

- getuigschriften 

- attesten- adviezen. 

  

Aan managementteamleden, zijnde met name de MAT-adviseurs: 

Stukken, brieven en documenten inzake respectievelijk het HR-beleid, sociaal beleid of 

onderwijsbeleid (mag niet indruisen tegen hogere wetgeving) o.a. : 

- officiële documenten, met uitzondering van contracten en verbintenissen die de gemeente binden 

- officiële briefwisseling aan onder meer overheden 

- officiële stukken van overheden 

- getuigschriften 

- attesten- adviezen. 

  

Aan coördinatoren, teamleiders : 

Stukken, brieven en documenten inzake reguliere werking van respectievelijk het eigen team (mag 

niet indruisen tegen hogere wetgeving) o.a. : 

- aangiften 

- vergunningen 

- toelatingen 

- weigeringen 

- adviezen- attesten. 

Artikel 3 

Deze personeelsleden dienen boven hun handtekening steeds hun naam en functie, alsook de datum 

van het delegatiebesluit te vermelden, als volgt ‘in opdracht van de algemeen directeur d.d. 16 juli 

2018’. 

Artikel 4 

De medewerker tekent steeds samen met de burgemeester, dit besluit betreft enkel een delegatie van 

de handtekening van de algemeen directeur. 

Voor de volledigheid wordt verwezen naar de bepalingen in het huishoudelijk reglement van de 

gemeenteraad, waarbij de ondertekening van documenten is toegestaan aan de medewerker (zonder 

tegenhandtekening van de burgemeester): 

De volgende gemeentelijke documenten vallen onder de toepassing van artikel 182 § 5 van het 

Gemeentedecreet. Deze documenten kunnen worden ondertekend door een medewerker. 

             Algemeen 



• communicatie over praktische en organisatorische regelingen; 

• communicatie waarin informatie / inlichtingen wordt gegeven; 

• bevestiging van inschrijving; 

• bevestiging van reservatie; 

• begeleidende brief bij een formele beslissing; 

• begeleidende brief bij promotiemateriaal; 

• ontvangstbewijs; 

• uitnodigingen voor interne overlegvergaderingen. 

 Financieel 

• aanvraag offertes; 

• plaatsen van een bestelling (na besluit van het college van burgemeester en schepenen of 

bestelbon); 

• begeleidende brief bij bestelbon; 

• leveringsbewijs tekenen; 

• betalingsherinnering/aanmaning. 
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4 Budgetwijziging 2018 AGB Nijlen 

VERDAAGD 

5 Aanpassing meerjarenplan van het AGB Nijlen 

VERDAAGD 

6 Budgetwijziging 2018 Gemeentebestuur Nijlen 

Beschrijving 

 
Aanleiding en context 

De gemeenteraad keurde de opmaak van het budget 2018 en aanpassing meerjarenplan 2014-2020 

goed in de zitting van 12 december 2017. 

Om aanpassingen aan het budget en meerjarenplan door te voeren, is het noodzakelijk om een 

budgetwijziging op te stellen. 

Juridische grond 

Het gemeentedecreet van 15 juli 2005. 

Het besluit van de Vlaamse regering van 25 juni 2010 betreffende de beleids- en beheerscyclus van 

de gemeenten, de provincies en de OCMW's. 



Het ministerieel besluit van 1 oktober 2010 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting ervan, van de rekeningstelsels van de 

gemeenten, de provincies en de OCMW's. 

Argumentatie 

De inhoudelijke en budgettaire aanpassingen zijn voorgesteld door het managementteam en zijn het 

gevolg van regelmatig aangegane verbintenissen of noodzakelijk voor de normale werking van het 

bestuur omwille van onvoorziene omstandigheden.  

Financiële informatie 

 

Financiële informatie 

Zowel het resultaat op kasbasis als de autofinancieringsmarge blijven in 2018 positief. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Lien Du Four wil weten waarom sommige investeringen zijn uitgesteld. 

Financieel directeur Piet Mariën legt uit dat dit komt omdat bepaalde werken nog niet zijn uitgevoerd 

omwille van het wachten op subsidies, grondafstanden, edm.  

Raadslid Jinse Van den Bogaert vraagt m.b.t. het investeringsbedrag voor een nieuwe 

telefooncentrale of dit niet kon voorzien worden bij de verhuis. Verder wil hij weten waarom het 

bedrag voor het uitbesteden van de server wordt uitgesteld en waarom er zo een groot bedrag wordt 

voorzien voor de huur van koffieapparaten. Zouden die dan niet beter aangekocht worden? Waarom 

wordt er extra geld voorzien voor de huur van een lokaal voor de parochie Sint Lambertus. Wordt er 

dan niet beter gedeeld met andere pastorieën in onze gemeente? 

Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dat de gemeente verplicht is om een lokaal ter beschikking te 

stellen om mensen te ontvangen, niet om te wonen. Kan de gemeente dat niet, zoals in dit geval, 

moet ze hiervoor betalen. Voor de renovatie van de pastorie wordt nog steeds gewacht op subsidie. 

Voor de koffie gaat het om extra toestellen. 

Wat de server betreft antwoordt de algemeen directeur dat we even een ICT medewerker ontbraken, 

waardoor het project vertraging heeft opgelopen. 

Raadslid Ferdi Heylen merkt op dat de buitenschoolse kinderopvang gestart is vanuit het OCMW, 

daarna naar de gemeente en nu terug naar het OCMW en vraagt hiervoor de reden.  

De financieel directeur antwoordt dat dit zo werd ingedeeld bij het geïntegreerd organogram.  Team 

zorgverlening hoort bij het OCMW. Hier valt thuiszorg en kinderopvang onder. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt, met 14 stemmen voor (CD&V, N&U en de onafhankelijke raadsleden Leo 

Verelst, Bert Celis en Gust Diels) en 9 onthoudingen (N-VA, Open Vld, Vlaams Belang, Groen en 

onafhankelijk raadslid John Van Laer), het volgende besluit goed. 



Besluit 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad keurt de budgetwijziging in bijlage goed. 

Artikel 2 

De financiële gevolgen worden opgenomen in de decretaal opgelegde documenten. 

7 Aanpassing meerjarenplan van het Gemeentebestuur Nijlen 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

De gemeenteraad keurde de opmaak van het budget 2018 en aanpassing meerjarenplan 2014-2020 

goed in de zitting van 12 december 2017. 

Om het resultaat van de jaarrekening 2017 in het budget te verwerken en om aanpassingen aan het 

budget en meerjarenplan door te voeren, is het noodzakelijk om een budgetwijziging op te stellen. 

Juridische grond 

Het gemeentedecreet van 15 juli 2005. 

Het besluit van de Vlaamse regering van 25 juni 2010 betreffende de beleids- en beheerscyclus van 

de gemeenten, de provincies en de OCMW's. 

Het ministerieel besluit van 1 oktober 2010 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting ervan, van de rekeningstelsels van de 

gemeenten, de provincies en de OCMW's. 

Argumentatie 

De inhoudelijke en budgettaire aanpassingen zijn voorgesteld door het managementteam en zijn het 

gevolg van regelmatig aangegane verbintenissen of noodzakelijk voor de normale werking van het 

bestuur omwille van onvoorziene omstandigheden.  

De aanpassing van het meerjarenplan bestaat uit een verklarende nota en een financiële nota. 

Financiële informatie 

 

Financiële informatie 

Zowel het resultaat op kasbasis als de autofinancieringsmarge blijven in 2018 en volgende 

jaren positief. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt, met 14 stemmen voor (CD&V, N&U en de onafhankelijke raadsleden Leo 

Verelst, Bert Celis en Gust Diels) en 9 onthoudingen (N-VA, Open Vld, Vlaams Belang, Groen en 

onafhankelijk raadslid John Van Laer), het volgende besluit goed. 



Besluit 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad keurt het meerjarenplan 2014-2020 in bijlage goed. 

Artikel 2 

De financiële gevolgen worden opgenomen in de decretaal opgelegde documenten. 
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8 Functiebeschrijving financieel directeur 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

Het raadsbesluit van 2 mei 2017 waarin een nieuw organogram en personeelsformatie werd 

vastgesteld. 

Er dient nog een functiebeschrijving voor de functie van financieel directeur te worden vastgesteld. 

Het Decreet Lokaal Bestuur voorziet in een integratie van gemeente en OCMW met behoud van 

afzonderlijke rechtspersonen. De ambtelijke integratie, zoals in dit decreet voorzien, krijgt in de eerste 

plaats vorm door een eenduidige aansturing van het personeel in de nieuwe figuur van algemeen en 

financieel directeur die in de plaats treedt van de gemeente- en OCMW-secretaris en financieel 

beheerder van gemeente en OCMW. 

De gemeenteraadsbeslissing van 24 april 2018 waarin de gemeenteraad de financieel beheerder van 

de gemeente, Piet Mariën, aanstelt overeenkomstig artikel 583, §2 DLB  als financieel directeur met 

ingang van 1 juli 2018. 

Juridische grond 

De rechtspositieregeling van het gemeente- en OCMW personeel, goedgekeurd op de gezamenlijke 

gemeente- en OCMW raad van 2 mei 2017, zoals laatst gewijzigd in de OCMW raad van 6 november 

2017 en de gemeenteraad van 15 november 2017. 

Artikel 16 van de rechtspositieregeling waarin bepaald wordt dat de secretaris de 

functiebeschrijvingen vaststelt, uitgezonderd de functiebeschrijvingen voor secretaris en financieel 

beheerder. 

Argumentatie 

De functiebeschrijving voor de functie van financieel directeur dient te worden vastgesteld door de 

gemeenteraad. 

Stemming op het agendapunt 

 
De gemeenteraad keurt, met 22 stemmen voor (CD&V, N&U, N-VA, Groen, Open Vld, en de 

onafhankelijke raadsleden Leo Verelst, Bert Celis, John Van Laer en Gust Diels) en 1 onthouding 

(Vlaams Belang), het volgende besluit goed. 



Besluit 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad stelt de functiebeschrijving voor de functie van financieel directeur, zoals 

voorgesteld in bijlage, vast. 

9 Functiebeschrijving algemeen directeur 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

Het raadsbesluit van 2 mei 2017 waarin een nieuw organogram en personeelsformatie werd 

vastgesteld. 

Er dient nog een functiebeschrijving voor de functie van algemeen directeur te worden vastgesteld. 

Het Decreet Lokaal Bestuur voorziet in een integratie van gemeente en OCMW met behoud van 

afzonderlijke rechtspersonen. De ambtelijke integratie, zoals in dit decreet voorzien, krijgt in de eerste 

plaats vorm door een eenduidige aansturing van het personeel in de nieuwe figuur van algemeen en 

financieel directeur die in de plaats treedt van de gemeente- en OCMW-secretaris en financieel 

beheerder van gemeente en OCMW. 

De gemeenteraadsbeslissing van 6 maart 2018 waarin kennis wordt genomen van de aanstelling 

van rechtswege van de gemeentesecretaris en OCMW-secretaris Iris Mulkens als algemeen 

directeur. 

Juridische grond 

De rechtspositieregeling van het gemeente- en OCMW personeel, goedgekeurd op de gezamenlijke 

gemeente- en OCMW raad van 2 mei 2017, zoals laatst gewijzigd in de OCMW raad van 6 november 

2017 en de gemeenteraad van 15 november 2017. 

Artikel 16 van de rechtspositieregeling waarin bepaald wordt dat de secretaris de 

functiebeschrijvingen vaststelt, uitgezonderd de functiebeschrijvingen voor secretaris en financieel 

beheerder. 

Argumentatie 

De functiebeschrijving voor de functie van algemeen directeur dient te worden vastgesteld door de 

gemeenteraad. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt, met 22 stemmen voor (CD&V, N&U, N-VA, Groen, Open Vld, en de 

onafhankelijke raadsleden Leo Verelst, Bert Celis, John Van Laer en Gust Diels) en 1 onthouding 

(Vlaams Belang), het volgende besluit goed. 

Besluit 

 



Artikel 1 

De gemeenteraad stelt de functiebeschrijving voor de functie van de algemeen directeur, zoals 

voorgesteld in bijlage, vast. 

308_Stedenbouw 

10 Aanvullend verkeersreglement - gemeenteweg - Stationssteenweg - 

aanbrengen onderbroken lijn 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

Om de veiligheid van de weggebruikers te verbeteren is het aangewezen dat er een onderbroken lijn 

aangebracht wordt op de wegas op Stationssteenweg tussen huisnummer 153 en huisnummer 163. 

Hierdoor is het in deze zone verboden te parkeren. 

Dit is goedgekeurd in een burgemeesterbesluit van 14 augustus 2018, waarna de schilderwerken 

werden uitgevoerd aangezien de aangestelde firma die de wegmarkeringen uitvoert voor de 

gemeente Nijlen op dat moment bezig was in Nijlen. 

Juridische grond 

De Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988. 

Het gemeentedecreet van 15 juli 2005. 

De wet betreffende de politie van het wegverkeer, gecoördineerd door het Koninklijk Besluit van 16 

maart 1968. 

Het decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer en de 

plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens. 

Het Koninklijk Besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement van de politie op het 

wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg. 

Het ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbij de minimumafmetingen en de bijzondere 

plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald. 

De ministeriële omzendbrief van 14 november 1977, betreffende de aanvullende reglementen en 

plaatsing van verkeerstekens en in het bijzonder hoofdstuk .I. Verdeling der bevoegdheid inzake het 

vaststellen der aanvullende reglementen. 

Het besluit van de Vlaamse regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende reglementen op 

het wegverkeer en de plaatsing en de bekostiging van de verkeerstekens. 

De omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009 inzake de aanvullende reglementen op de politie over 

het wegverkeer. 

Het gemeentelijk mobiliteitsplan conform verklaard op 17 december 2009 en goedgekeurd door de 

gemeenteraad op datum van 2 maart 2010. 

Argumentatie 

Om de veiligheid in Stationssteenweg te verbeteren, wordt er een parkeerverbod ingesteld tussen 

huisnummers 153 en 163 door middel van het aanbrengen van een onderbroken lijn op de wegas. 



Deze maatregel heeft betrekking op gemeentewegen. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Jinse Van den Bogaert stelt dat N-VA dit natuurlijk mee gaat goedkeuren en vraagt wanneer 

er controles worden uitgevoerd, waarop de schepen antwoordt dat eerst de regelgeving in orde wordt 

gebracht. 

Raadslid Ingrid Van Wunsel merkt op dat het op het terrein al is uitgevoerd en nu controles verwacht 

en dit vooral op zondag. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt eenparig het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 

Een aanvullend verkeersreglement waarin een onderbroken lijn op de wegas wordt aangebracht op 

Stationssteenweg tussen huisnummers 153 en 163 goed te keuren. 

Artikel 2 

De kosten verbonden aan het plaatsen en vernieuwen van de verkeerstekens (-markeringen) zijn ten 

laste van het gemeentebestuur. 

De verkeerstekens (-markeringen) die strijdig zijn met de bepalingen van dit reglement moeten 

onmiddellijk verwijderd worden. 

Artikel 3 

Huidige verordening wordt bekendgemaakt overeenkomstig artikels 186 en 187 van het 

Gemeentedecreet. 

Artikel 4 

Dit aanvullend reglement wordt ter kennisgeving overgemaakt aan het Departement Mobiliteit en 

Openbare Werken, Vlaams huis voor de Verkeersveiligheid, Graaf de Ferraris-gebouw, 11e verdieping, 

Koning Albert II-laan 20 bus 2, 1000 Brussel. 

Het digitaal versturen gebeurt naar het e-mailadres aanvullendereglementen@mow.vlaanderen.be. 

Artikel 5 

Een afschrift van dit besluit wordt, na goedkeuring door Vlaamse overheid, overgemaakt door het 

gemeentebestuur van Nijlen aan de korpschef van de lokale politiezone Berlaar-Nijlen. 



311_Onderwijs 

11 Academie Nijlen | aanpassing arbeidsreglement: planning lesuren 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

Door de nieuwe richtingen die vanaf schooljaar 2018-2019 zullen geprogrammeerd worden, ziet 

waarnemend directeur A. Yskout zich genoodzaakt om vanaf 2018-2019 de planning van de lesuren in 

Academie Nijlen te wijzigen. 

Juridische grond 

De wet van 8 april 1965 tot instelling van de arbeidsreglementen, zoals gewijzigd. 

Decreet van 27 maart 1991 betreffende de rechtspositie van sommige personeelsleden van 

het gesubsidieerd onderwijs en de gesubsidieerde centra voor leerlingenbegeleiding, zoals 

gewijzigd. 

Decreet van 23 oktober 1991 betreffende de medezeggenschap in het gesubsidieerd onderwijs, zoals 

gewijzigd. 

De wet van 19 december 1974 tot regeling van de betrekkingen tussen de overheid en de vakbonden 

van haar personeel, zoals gewijzigd. 

Argumentatie 

De voorgestelde aanpassingen betreffende de planning van de lesuren in Academie Nijlen werden 

voorgelegd op het ABOC van 18 juni 2018 met protocol van akkoord. De aanpassing van het 

arbeidsreglement wordt voorgelegd aan de raad. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt eenparig het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad keurt de voorgestelde aanpassing betreffende de planning van de lesuren om toe te 

voegen aan het arbeidsreglement van Academie Nijlen, goed. 

Bijlagen 

 

 1. AanpassingenArbeidsreglementopeningsurenacademie.pdf 

Aanpassingen Arbeidsreglement – Academie  

  
3. Hoofdstuk 3 - Verplichte vermeldingen  

3.1  Arbeidsduur  

  



Art. 1  § 1. De wekelijkse arbeidsduur voor de leden van het bestuurs- en onderwijzend personeel  is 

vastgesteld in het Besluit van de Vlaamse Regering betreffende de bekwaamheids-bewijzen, 

de weddenschalen, het prestatiestelsel en de bezoldigingsregeling van de leden van het 

bestuurs- en onderwijzend personeel en van het opvoedend hulppersoneel van de 

onderwijsinstellingen voor deeltijds kunstonderwijs, studierichting "Beeldende kunst" van 31 

juli 1990 (B.S. 29/03/91)   

  De arbeidsweek verloopt binnen de grenzen van het besluit van de Vlaamse regering van  

  17 april 1991 tot organisatie van het schooljaar in het basisonderwijs, in het deeltijds  

  onderwijs en in het onderwijs voor sociale promotie, georganiseerd, erkend of  

  gesubsidieerd door de Vlaamse Gemeenschap (B.S. 11/07/1991).  

Art. 2  De normale openingsuren van de academie zijn de volgende:  

  
Dagen   Uren   Uren   Uren   Uren  

 Dinsdag          van 18.30u    tot 22.05u   

Woensd ag  van 09.00u   tot 12.35u   en van 13. 30u  tot 17.05u  

Woensd ag  van 18.30u   tot 22.05u        

Vrijdag    van 09.00u    tot 12.35u   en van 13. 30u  tot 17.05u  

Vrijdag    van 18.00u   tot 22.05u        

Zaterda g  van 09.00u   tot 12.35u   en van 13. 30u  tot 17.05u  

Zondag   van 09.00u   tot 12.35u        

  

  

12 Goezo! Kerkeblokken | aanpassing arbeidsreglement: planning lesuren 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 
Vanwege de compatibiliteit binnen de scholengemeenschap, alsook om de schoolorganisatie te 

kunnen koppelen aan de 4/5e-regelingen van leerkrachten, ziet directeur C. Kegelaers zich 

genoodzaakt om vanaf 2018-2019 de planning van de lesuren in Goezo! Kerkeblokken te wijzigen. 

Juridische grond 
De wet van 8 april 1965 tot instelling van de arbeidsreglementen, zoals gewijzigd. 

Decreet van 27 maart 1991 betreffende de rechtspositie van sommige personeelsleden van het 

gesubsidieerd onderwijs en de gesubsidieerde centra voor leerlingenbegeleiding, zoals 

gewijzigd. 

Decreet van 23 oktober 1991 betreffende de medezeggenschap in het gesubsidieerd onderwijs, zoals 

gewijzigd. 

De wet van 19 december 1974 tot regeling van de betrekkingen tussen de overheid en de vakbonden 

van haar personeel, zoals gewijzigd. 

Argumentatie 
De voorgestelde aanpassingen aan het  arbeidsreglement betreffende de planning van de lesuren in 

Goezo! Kerkeblokken werden voorgelegd op het ABOC van 18 juni 2018 met protocol van akkoord.  



Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt eenparig het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 
De gemeenteraad keurt de volgende wijzigingen aan het arbeidsreglement van Goezo! Kerkeblokken, 

betreffende de planning van de lesuren ingaande op 1 september 2018 goed: 

  8.40u -   9.30u            1
ste

 lesuur 

  9.30u – 10.20u            2
de

 lesuur 

10.20u – 10.35u            speeltijd 

10.35u – 11.25u            3
de

 lesuur 

11.25u – 12.15u            4
de

 lesuur 

12.15u – 13.30u            middagpauze 

13.30u – 14.20u            5
de

 lesuur 

14.20u – 14.35u            speeltijd 

14.35u – 15.25u            6
de

 lesuur. 

13 Academie Nijlen | capaciteitsbepaling 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 
Het nieuwe decreet DKO treedt in voege per 1 september 2018. Vanaf 1 september 2018 kan de 

academie enkel leerlingen weigeren als de capaciteit voor die opleiding is bereikt. Heeft de academie 

geen capaciteit vastgelegd, dan kunnen er geen leerlingen worden geweigerd voor de opleiding. De 

academie kan hierdoor in de problemen komen op vlak van omkadering, infrastructuur en/of 

personeel.  

De volgende elementen kunnen meespelen bij het vastleggen van de capaciteit: de verwachte 

inschrijvingen, de verwachte omkadering, de infrastructuur, het pedagogisch comfort, lokale wensen 

en behoeften, rationalisatie/programmatienormen & beschikbaarheid van personeel. 

De capaciteit is een concreet getal dat voor een bepaalde opleiding bepaalt hoeveel leerlingen er 

maximaal mogen inschrijven. Als een leerling zich wil inschrijven voor een bepaalde opleiding, moet 

de academie aan de hand van dat getal onmiddellijk kunnen zien of er nog plaats is voor die opleiding 

of niet. Indien er geen plaats is kan de leerling op een wachtlijst worden ingeschreven. 

De academie voor beeldende kunsten Nijlen wil de capaciteit voor het schooljaar 2018-2019 

vastleggen en stelt onderstaande capaciteitsbepaling voor om de onderwijskwaliteit te kunnen 

garanderen: 



• de capaciteit mag voor de eerste en tweede graad beeldatelier maximum 22 per klas bedragen; 

• de capaciteit mag voor de derde graad beeldatelier en initiatieatelier maximum 24 per klas 

bedragen; 

• de capaciteit mag voor de derde graad digitaal beeldatelier maximum 20 per opleiding bedragen; 

• de capaciteit mag voor de vierde graad tekenkunst, schilderkunst, keramiek, projectatelier en levend 

model maximum 25 per opleiding bedragen; 

• de capaciteit mag voor de vierde graad cross-over-project maximum 5 bedragen; 

• de capaciteit mag voor de kortlopende studierichting BAC maximum 25 per opleiding bedragen; 

• de capaciteit mag voor de kortlopende studierichting specialisatie maximum 5 per opleiding 

bedragen. 

Juridische grond 
9 MAART 2018.- Decreet betreffende het deeltijds kunstonderwijs Art. 

3. In dit decreet wordt verstaan onder : 

14° capaciteit : het maximaal aantal leerlingen dat een schoolbestuur per opleiding vooropstelt om de 

onderwijskwaliteit te garanderen; 

Art. 41. Een schoolbestuur kan de inschrijving van een persoon weigeren als het kan aantonen dat de 

capaciteit op het niveau van de opleiding waarvoor de regelmatige leerling zich wil inschrijven, 

ontoereikend is. Er kunnen wachtlijsten worden aangelegd. 

Als de capaciteit overschreden wordt, informeert het schoolbestuur de persoon over mogelijke 

alternatieven in de eigen of een andere academie. 

Art. 44. Een schoolbestuur kan de inschrijving van een leerling die niet voldoet aan de voorwaarden, 

vermeld in artikel 3, 24°, weigeren op grond van ontoereikende capaciteit voor de financierbare 

leerlingen. 

Een schoolbestuur kan een inschrijving in een bijkomende opleiding in hetzelfde domein weigeren op 

grond van ontoereikende capaciteit voor de financierbare leerlingen. 

Fasering maandag 4 juni 2018 - principiële goedkeuring capaciteitsbepaling 

door college maandag 18 juni 2018 - capaciteitsbepaling op ABOC maandag 25 

juni 2018 - goedkeuring capaciteitsbepaling door college dinsdag 4 september 

2018 - goedkeuring capaciteitsbepaling door gemeenteraad  

Argumentatie 
Wegens de impact op het onderwijsaanbod is het bepalen van de capaciteit in principe een 

bevoegdheid van de gemeenteraad na vakbondsonderhandeling. Om een en ander werkbaar te 

houden, is het aangeraden om het college van burgemeester en schepenen te belasten met het 

vastleggen van de concrete capaciteit per opleiding. De gemeenteraad legt na 

vakbondsonderhandeling vast dat het college van burgemeester en schepenen wordt belast om de 

concrete capaciteit jaarlijks voor de start van de inschrijvingen per opleiding vast te leggen 

(gedetailleerd tot graad + optie). 

Notulen 



  

Debat 

Raadslid Lien Du Four vraagt hoe de getallen zich verhouden tot de inschrijvingen van vorige jaren en 

wil weten of er leerlingen moeten geweigerd worden. 

Schepen Griet Van Olmen heeft geen signalen opgevangen over veel weigeringen. Bij de lagere graad 

soms wel gelet op de capaciteit per vierkante meters. Daar wordt op toegezien. 

Raadslid Lien Du Four vraagt of in de veronderstelling dat er veel weigeringen zouden zijn de 

mogelijkheid is voorzien om klassen te splitsen of meer klassen te voorzien. 

Schepen Griet Van Olmen antwoordt dat de omkadering dit niet altijd toelaat. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert stelt dat ze akkoord zijn met dit punt, maar niet met de delegatie naar 

het college. Dit is een uitholling van de bevoegdheid van de gemeenteraad. Bijgevolg gaat N-VA zich 

onthouden. 

De schepen repliceert dat het college vaker vergadert, vandaar die vraag. 

Dan vindt raadslid Van den Bogaert dat misschien eens meer commissies moeten gehouden worden.  

Raadslid Lien Du Four treedt dit standpunt bij en wil dit ook graag vernemen via de commissies. 

Schepen Griet Van Olmen stelt dat er een regelmaat is wat betreft de bestuurscommissie academie. 

Deze komt minstens 2 keer per jaar samen en daar wordt dit soort zaken besproken. 

Raadslid Stefaan Bruyninckx vindt het zonde om leerlingen te weigeren en vraagt wat de criteria zijn. 

Schepen Griet Van Olmen herhaalt dat dit enkel om de lagere graad gaat. Dan geldt wie eerst 

inschrijft, heeft voorrang. Ook zijn er voorrangsregels voor broers en zussen. Voor de academie zijn 

de inschrijvingen nog lopende. Bij de doorlichting was dit een probleem omdat werd gesteld dat soms 

de volumes niet voldoende waren voor het aantal leerlingen per studierichting. Er zijn populaire 

richtingen. We proberen zoveel mogelijk leerlingen in te schrijven, maar we zijn gebonden aan de 

omkadering en de infrastructuur. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt, met 18 stemmen voor (CD&V, N&U, Groen, Open Vld en de onafhankelijke 

raadsleden Leo Verelst, Bert Celis, John Van Laer en Gust Diels) en 5 onthoudingen (N-VA en Vlaams 

Belang), het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 
De gemeenteraad gaat akkoord met onderstaand voorstel betreffende de concrete capaciteitsbepaling 

voor het schooljaar 2018-2019 voor de academie beeldende kunsten Nijlen: 

• de capaciteit mag voor de eerste en tweede graad beeldatelier maximum 22 per klas bedragen; 



• de capaciteit mag voor de derde graad beeldatelier en initiatieatelier maximum 24 per klas 

bedragen; 

• de capaciteit mag voor de derde graad digitaal beeldatelier maximum 20 per opleiding bedragen; 

• de capaciteit mag voor de vierde graad tekenkunst, schilderkunst, keramiek, projectatelier en levend 

model maximum 25 per opleiding bedragen; 

• de capaciteit mag voor de vierde graad cross-over-project maximum 5 bedragen; 

• de capaciteit mag voor de kortlopende studierichting BAC maximum 25 per opleiding bedragen; 

• de capaciteit mag voor de kortlopende studierichting specialisatie maximum 5 per opleiding 

bedragen. 

Artikel 2 
De gemeenteraad gaat akkoord dat het college van burgemeester en schepenen vanaf het schooljaar 

2019-2020 de taak om de concrete capaciteit per opleiding jaarlijks vast te leggen (voor de start van 

de inschrijvingen) voor de academie voor beeldende kunsten Nijlen, op zich neemt. 

Artikel 3 
Het college van burgemeester en schepenen kan de capaciteit tijdens het schooljaar op vraag van de 

directie van de academie aanpassen en verhogen of verlagen op voorwaarde dat er geen leerlingen 

geschaad worden in hun rechten. 

14 Aanpassing arbeidsreglement instellingen gemeentelijk onderwijs: rookverbod 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 
Een algemeen rookverbod is vanaf schooljaar 2018-2019 van kracht in alle Vlaamse basis- en 

secundaire scholen en in de centra voor leerlingenbegeleiding: 

• 24 uur op 24 en 7 dagen op 7 

• Voor leerlingen, leraren, ouders en anderen. 

Het rookverbod slaat op alle producten op basis van tabak en soortgelijke producten zoals onder 

andere de shisha-pen, de e-sigaret of heatsticks. 

Juridische grond 
De wet van 8 april 1965 tot instelling van de arbeidsreglementen, zoals gewijzigd. 

Decreet van 27 maart 1991 betreffende de rechtspositie van sommige personeelsleden van het 

gesubsidieerd onderwijs en de gesubsidieerde centra voor leerlingenbegeleiding, zoals 

gewijzigd. 

Decreet van 23 oktober 1991 betreffende de medezeggenschap in het gesubsidieerd onderwijs, zoals 

gewijzigd. 

De wet van 19 december 1974 tot regeling van de betrekkingen tussen de overheid en de vakbonden 

van haar personeel, zoals gewijzigd. 

Decreet van 6 juni 20018 betreffende het instellen van een rookverbod in onderwijsinstellingen en 

centra voor leerlingenbegeleiding, zoals gewijzigd op 1 januari 2017. 



Argumentatie 
Door de voorgestelde aanpassingen door te voeren voldoen de arbeidsreglementen van de scholen 

aan de voorwaarden van het decreet van 8 juni 2008, zoals gewijzigd op 1 januari 2017.  

De voorgestelde aanpassingen aan de arbeidsreglementen van de Goezo! Basisscholen, githo nijlen en 

de Academie werden voorgelegd op het ABOC van 18 juni 2018. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Ingrid Van Wunsel vraagt waarom deze maatregel niet wordt ingesteld 24 uur op 24 en 7 

dagen op 7. 

Schepen Griet Van Olmen legt uit dat deze maatregel enkel geldt voor de schoolinfrastructuur en dus 

niet voor extra- muros activiteiten zoals bosklassen, uitstappen..., daar gelden andere uren. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert vraagt wat de vakbond hierover zegt, waarbij schepen Van Olmen 

verwijst naar het protocol van akkoord.  

Raadslid Ferdi Heylen stelt vast dat leerlingen en leerkrachten in de gebouwen niet meer mogen roken 

en vraagt of dit dan nog mag voor de schoolpoort. 

De schepen stelt dat dit inderdaad geen goed voorbeeld is, maar in het arbeidsreglement gaat het 

enkel over de schoolinfrastructuur. Er gelden wel afspraken waar kan gerookt worden, maar 

inderdaad niet voor de schoolpoort. 

Raadslid Ferdi Heylen vraagt hoe deze maatregel wordt toegepast in de academie, waarop de schepen 

antwoordt dat deze geldt binnen de vest van Tibourschrans. Ook vb. de scholenloop Klokkenlaan is 

rookvrij. Dit geldt ook voor ouders op het schooldomein. 

Raadslid Heylen begrijpt dit, maar stelt dat het een hele opdracht zal zijn om daarop toe te zien.  

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt eenparig het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 
De gemeenteraad keurt de voorgestelde aanpassingen betreffende het rookbeleid (toe te voegen aan 

de arbeidsreglementen van de Goezo! basisscholen, githo nijlen en de Academie) goed. 

15 Kennisname vakantieperioden en goedkeuring vastgestelde facultatieve 

verlofdagen en pedagogische studiedagen voor het schooljaar 2018-2019 

Beschrijving 

 



Aanleiding en context 

De verschillende gemeentelijke onderwijsinstellingen hebben melding gedaan van de vaststelling van 

vakantieperioden en de keuze van de facultatieve vakantiedagen en pedagogische studiedagen voor 

schooljaar 2018-2019. 

Juridische grond 

Het besluit van de Vlaamse Regering van 17 april 1991 tot organisatie van het schooljaar in het 

basisonderwijs en in het deeltijds onderwijs georganiseerd, erkend of gesubsidieerd door de Vlaamse 

Gemeenschap, zoals gewijzigd.  

Het besluit van de Vlaamse regering van 31 augustus 2001 houdende de organisatie van het 

schooljaar in het secundair onderwijs, zoals gewijzigd. 

Argumentatie 

Nog niet alle pedagogische studiedagen liggen vast voor de Goezo! basisscholen, de nog te bepalen 

data worden meegegeven voor de gemeenteraad. 

De facultatieve vrije dagen voor het gemeentelijk onderwijs worden besproken in de komende 

raadscommissie basisonderwijs en werden tevens besproken op het ABOC van 18 juni 2018. 

Het is aangewezen om de gemeentelijke onderwijsinstellingen eenzelfde facultatieve verlofdag toe te 

staan. Er werd gekozen voor vrijdag 28 september 2018. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Lien Du Four vraagt of de leerlingen deze info al niet van bij de start van het nieuwe 

schooljaar hebben gekregen. 

Schepen Griet Van Olmen antwoordt dat dit klopt, maar einde van het voorgaande schooljaar wordt 

met de teams besproken hoe deze data gaan ingevuld worden, waardoor het punt pas de eerste raad 

van september kan voorgelegd worden. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt eenparig het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 

Kennisneming van de vastgestelde vakantieperioden voor het gemeentelijk onderwijs voor het 

schooljaar 2017-2018 als volgt: 

1ste trimester 
• Hervatting van de lessen: maandag 3 september 2018 (voor Academie Nijlen: zaterdag 1 

september 2018) 
• Herfstvakantie: van maandag 29 oktober 2018 tot en met zondag 4 november 2018 

• Wapenstilstand: zondag 11 november 2018 

• Kerstvakantie: van maandag 24 december 2018 tot en met zondag 6 januari 2019 



2de trimester 

• Krokusvakantie: van maandag 4 maart 2019 tot en met zondag 10 maart 2019 

• Paasvakantie: van maandag 8 april 2019 tot en met maandag 22 april 2019 

3de trimester 

• Feest van de Arbeid: woensdag 1 mei 2019 

• O.-H.-Hemelvaart: donderdag 30 mei 2019 en vrijdag 31 mei 2019 

• Pinksteren: zondag 9 juni 2019 (enkel van toepassing voor Academie Nijlen)  

Pinkstermaandag: maandag 10 juni 2019 (n.v.t. voor githo nijlen)  Start zomervakantie: 

maandag 1 juli 2019. 

Artikel 2 

Goedkeuring van de facultatieve vakantiedagen van de verschillende gemeentelijke 

onderwijsinstellingen als volgt: 

• Goezo! Kessel: vrijdag 28 september 2018 en maandag 6 mei 2019 

• Goezo! Klokkenlaan: vrijdag 28 september 2018 en maandag 13 mei 2019 

• Goezo! Kerkeblokken: vrijdag 28 september 2018 en maandag 4 februari 2019 

• githo nijlen: vrijdag 28 september 2018 

• Academie: vrijdag 31 mei 2018 en zaterdag 1 juni 2019. 

Artikel 3 

Goedkeuring van de pedagogische studiedagen van de verschillende gemeentelijke 

onderwijsinstellingen als volgt: 

• Goezo! Kessel: woensdag 10 oktober 2018 en woensdag 16 januari 2019 

• Goezo! Kerkeblokken: woensdag 28 november 2018, tweede nog te bepalen 

• Goezo! Klokkenlaan: woensdag 17 oktober 2018 en maandag 28 januari 2019 

• githo nijlen: donderdag 24 januari 2019 

• Academie: vrijdag 5 oktober 2018 en woensdag 12 juni 2019. 

Artikel 4 

Het college geeft opdracht dit door te geven aan de teamleider van het team zorgverlening, Carmen 

Tibax, voor de BKO om dan eventueel opvang te voorzien. 

16 Academie | Artistiek Pedagogisch Project 

Beschrijving 

 
Aanleiding en context 

Om opvolging te bieden aan het beperkt gunstig doorlichtingsverslag van de Academie gedurende de 

vorige onderwijsinspectie (schooljaar 2014-2015), werd een plan van aanpak opgesteld. Eén van de 

nog te verwezenlijken doelen daarvan, was het herschrijven van het Artistiek Pedagogisch Project 

(APP). 

Juridische grond 

9 MAART 2018.- Decreet betreffende het deeltijds kunstonderwijs 

  



HOOFDSTUK 2. - Opdracht en finaliteit van het deeltijds kunstonderwijs 

Afdeling 3. - Leerplan en artistiek-pedagogisch project 

Art. 9. Het schoolbestuur bepaalt vrij de organisatie van zijn deeltijds kunstonderwijs en zijn artistiek-

pedagogische visie. Het legt die organisatie en visie vast in het artistiek-pedagogische project. 

Fasering maandag 18 juni 2018 - APP op ABOC maandag 25 juni 

2018 - goedkeuring APP door college dinsdag 4 september 2018 - 

goedkeuring APP door gemeenteraad 

Argumentatie 

Iedere academie is verantwoordelijk voor het uitschrijven van een eigen artistiek pedagogisch project, 

dat de goedkeuring wegdraagt van het schoolbestuur. 

Alle leraars en de directie van Academie Nijlen staan als team achter het eigen artistiek pedagogisch 

project. Het APP zal de rode draad vormen doorheen de artistieke vorming en zal de academie naar 

buiten toe profileren. De leerkrachten zijn verantwoordelijk voor de jaarplannen die passen binnen het 

artistiek pedagogisch project. De leerlingen verklaren zich bij het inschrijven in de academie akkoord 

met het eigen artistiek pedagogische project van de academie. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt eenparig het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad neemt kennis van het nieuwe Artistiek Pedagogisch Project en geeft zijn 

goedkeuring om dit te implementeren in de Academie. 

Artikel 2 

De gemeenteraad geeft toestemming aan het team van de academie om het artistiek pedagogisch 

project in de toekomst te verrijken met aanvullingen, met het oog op inhoudelijke vernieuwingen van 

het DKO. 

17 githo nijlen | aanpassing schoolreglement en kostenbijdrageregeling 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

Het huidig schoolreglement en bijhorende kostenbijdrageregeling, goedgekeurd op 5 september 2017, 

is aan actualisatie toe. 

Juridische grond 

Het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, artikelen 42 en 43. 

De Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, artikel 104 en119. 



De gemeenteraadsbeslissing van 9 september 1991 waarbij een schoolreglement werd goedgekeurd 

voor het Gemeentelijk Instituut voor Technisch en Handelsonderwijs (githo) conform de richtlijnen 

van het Besluit van de Vlaamse Executieve van 13 maart 1991. 

De gemeenteraadsbeslissingen van 6 september 1993, 17 november 1997, 4 oktober 1999,  

2 juli 2002, 1 juli 2003, 2 september 2003, 28 juni 2005, 4 juni 2006, 4 september 2007,  

2 september 2008, 1 september 2009, 29 juni 2010, 6 september 2011, 4 september 2012, 2 juli 

2013, 2 september 2014, 1 september 2015, 6 september 2016 en 5 september 2017 waarbij enkele 

praktische wijzigingen aan dit reglement werden goedgekeurd. 

Het besluit van de Vlaamse regering van 19 juli 2002 betreffende de organisatie van het voltijds 

secundair onderwijs, zoals gewijzigd. 

De omzendbrief SO 64 (publicatiedatum 25 juni 1999) betreffende de structuur en organisatie van het 

voltijds secundair onderwijs, zoals gewijzigd. 

Het decreet van 23 april 2004 betreffende participatie op school en de Vlaamse Onderwijsraad. 

Argumentatie 

De wijzigingen op het schoolreglement en kostenbijdrageregeling werden besproken en kregen een 

gunstig advies op de schoolraad van 25 juni 2018. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Ingrid Van Wunsel vraagt of de maximumfactuur er komt.  

Schepen Griet Van Olmen antwoordt dat die niet geldt voor het secundair onderwijs. Het provinciaal 

onderwijs doet dit wel voor haar scholen. De voorbije dagen werden gemiddeldes genoemd in de pers 

omtrent de schoolkosten, waarbij bedragen van rond de € 1 000,00 per schooljaar werden 

aangehaald. Binnen githo nijlen liggen de gemiddelde bedragen echter tussen de € 450,00 en € 

680,00 per schooljaar. TSO, BSO en KSO zijn duurder dan ASO. 

Raadslid Ingrid Van Wunsel vraagt de schepen om eens de rekening te maken van klas 2ME, waarop 

de schepen antwoordt dat ze de cumul niet heeft gemaakt. Maar elektromechanica heeft een 

verplichte kost van € 440,00 en de projectweken, die niet verplicht zijn, kosten € 472,00. Dus in totaal 

€ 912,00. De voormelde gemiddeldes in de pers zijn de verplichte kosten. Hier gaat het om verplichte 

en niet-verplichte kosten voor projecten. Het is wel zo dat er voor elke leerling voor een oplossing 

wordt gezorgd als ze willen meedoen aan de niet-verplichte activiteiten. Gemiddeld om een diploma te 

halen kost het € 775,00  per jaar, verplichte en niet-verplichte kosten samen. 

Stemming op het agendapunt 

 

De gemeenteraad keurt, met 20 stemmen voor (CD&V, N&U, N-VA, Open Vld en de onafhankelijke 

raadsleden Leo Verelst, Bert Celis, John Van Laer en Gust Diels) en 3 onthoudingen (Groen en Vlaams 

Belang), het volgende besluit goed. 

Besluit 

 



Artikel 1 

Het bestaande schoolreglement, goedgekeurd door de gemeenteraad in zitting van 5 september 2017, 

wordt opgeheven en vervangen door het hierbij gevoegde schoolreglement met bijhorende 

kostenbijdrageregeling. 
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18 Kerkfabrieken - Budgetten 2019  

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

Het decreet van 4 mei 2007 betreffende de materiële organisatie en de werking van de erkende 

eredienstbesturen, gewijzigd op 6 juli 2012, bepaalt dat eredienstbesturen binnen de zes maanden na 

de installatie van de gemeenteraad een meerjarenplan vaststellen en indienen bij de gemeente voor 

goedkeuring. 

Deze meerjarenplannen (MJP's) bevatten de financiële afspraken tussen het eredienstbestuur en de 

gemeente Nijlen. Ze werden goedgekeurd in de gemeenteraad van 5 november 2013. In dit MJP 

wordt onder andere de maximale gemeentelijke toelage vastgelegd voor elk eredienstbestuur en voor 

elk jaar van het MJP, in dit geval van 2014 tot en met 2019. 

De kerkfabrieken dienen elk jaar een budget in voor het volgend financieel boekjaar (2019) en vragen 

aan de gemeente een exploitatietoelage. Het budget past in het MJP als de gemeentelijke toelage niet 

meer bedraagt dan wat in het MJP is goedgekeurd. 

Er zijn 3 mogelijkheden: 

• De gemeenteraad neemt akte van het budget wanneer het past binnen het meerjarenplan. 

• De gemeenteraad keurt het budget goed bij afwijkende cijfers.  De gemeenteraad past het 

budget aan. 

Op 4 juli 2018 ontving het gemeentebestuur de budgetten 2019 van onderstaande kerkfabrieken: 

• Nijlen (Kessel) Sint-Lambertus 

• Nijlen (Bevel) Onze-Lieve-Vrouw Ten Hemel Opgenomen 

• Nijlen (Kessel) Onze-Lieve-Vrouw Koningin van de Vrede 

• Nijlen Onze-Lieve-Vrouw 

• Nijlen Sint-Willibrordus. 

Juridische grond 

Het eredienstendecreet van 7 mei 2004, gewijzigd door het decreet van 6 juli 2012 betreffende de 

materiële organisatie en de werking van de erkende eredienstbesturen bepaalt dat: 

• artikel 52/1 §1: de gemeentebesturen passen de tekorten bij van de exploitatie van de 

kerkfabrieken en dragen bij in de investeringen in de gebouwen van de eredienst; 

• artikel 41-43: de eredienstbesturen stellen een meerjarenplan vast dat onderworpen is aan 

het advies van het erkend representatief orgaan (het bisdom) en aan de goedkeuring van de 

gemeenteraad. De gemeenteraad kan het meerjarenplan goedkeuren, niet goedkeuren of 

aanpassen aan wat in het overleg met het centraal kerkbestuur is afgesproken; 

• artikel 33: de afspraken die het centraal kerkbestuur maakt met de gemeente zijn bindend ten 

aanzien van de eredienstbesturen; 



• artikel 46-49: de gemeenteraad neemt akte van het budget als het budget past in het 

meerjarenplan, dit wil zeggen als de gemeentelijke toelage niet meer bedraagt dan wat in het 

meerjarenplan is goedgekeurd. Als het budget niet past in het goedgekeurd meerjarenplan, 

kan de gemeenteraad het budget aanpassen aan het meerjarenplan, behalve wat de kosten 

betreft die betrekking hebben op het vieren van de eredienst. 

Verder zijn nog van toepassing: 

• het besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement 

op de boekhouding van de besturen van de erkende erediensten en van de centrale besturen 

van de erkende erediensten, gewijzigd op 14 december 2012; 

• het ministerieel besluit van 27 november 2006 tot vaststelling van de modellen van de 

boekhouding van de besturen van de eredienst, gewijzigd op 12 februari 2013. 

Argumentatie 

Onderstaande budgetten van de kerkfabrieken werden binnengebracht bij de gemeente Nijlen op 4 

juli 2018.  

De exploitatietoelage past binnen de maximale gemeentelijke toelage voor 2019 zoals vastgelegd in 

het MJP: 

  

  

  

 Naam 

  

  

Maximale 

toelage 2019 

in MJP 

Gevraagde 

toelage 2019 

budget 

Te voorzien 

budget 2019 

gemeente 

Kessel St.-Lambertus € 1.846,00 € 0,00 € 124,00 

Bevel O.-L.-Vrouw Ten Hemel Opgenomen € 124,00 € 0,00 € 124,00 

Kessel O.-L.-Vrouw Koningin van de Vrede € 2.365,00 € 0,00 € 124,00 

Nijlen St.-Willibrordus € 124,00 € 124,00 € 124,00 

  

De exploitatietoelage past NIET binnen de maximale gemeentelijke toelage voor 2019 zoals 

vastgelegd in het MJP:  

  

  

  

  

 Naam 

  

  

Maximale 

toelage 2019 in 

MJP 

Gevraagde 

toelage 2019 

Budget 

Te voorzien 

budget 2019 

gemeente  

  

Nijlen 

  

O.-L.-Vrouw    € 1 680,00 € 7 537,19 € 7 537,19 

Een overleg met de kerkfabriek heeft aangetoond dat er een structureel tekort is in hun budget en dat 

er geen enkele mogelijkheid is om dit bij te sturen. Een aantal vaste kosten (verwarming, onderhoud 

gebouw, verzekering, ...) blijven, terwijl de ontvangsten jaar na jaar afnemen. 

Financiële informatie 

 

Financiële informatie 



De exploitatietoelage aan de kerkfabrieken zal voorzien worden in het budget 2019. 

Notulen 

  

Debat 

Raadslid Ingrid Van Wunsel vraagt waarom er geen gebouw wordt verkocht om tekorten bij te 

passen.   

Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dat een kerkenbeleidsplan werd opgemaakt en o.a. die kerk 

kan een andere bestemming krijgen. Dit is echter een langetermijnplan. De stuurgroep die zich bezig 

houdt met dit beleidsplan komt regelmatig samen en neemt stappen in die richting. Evenwel als een 

kerk wordt afgeschaft, wordt tegelijkertijd die hele parochie afgeschaft. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert voegt hieraan toe dat het bisdom het laatste woord heeft om kerken 

te herbestemmen. 

Raadslid Ingrid Van Wunsel vraagt of de kerkfabrieken niet rijker zijn dan de gemeente. 

De burgemeester denkt dit niet, want de tekorten zijn echt structureel. 

Raadslid Ferdi Heylen meent dat ingeval de gemeenten maar blijven bijpassen, er geen nood is voor 

de kerkfabrieken. 

De burgemeester repliceert dat de gemeente wettelijk geen andere keuze heeft. 

Dit antwoord verbaast raadslid Heylen, want hij hoorde net de financieel directeur zeggen dat we 

kunnen kiezen. 

Financieel directeur Piet Mariën verduidelijkt dat de gemeente het budget kan aanpassen of zorgen 

voor meer kerkgangers, maar dat laatste is niet evident. 

Voorzitter Bert Celis vraagt of we dit in het gemeentebudget dan moeten aanpassen.  

De financieel directeur heeft de indruk dat het budget voor komend jaar strikt is gepland en werd 

opgemaakt door iemand met kennis van zaken. Volgend jaar maken zij ook een meerjarenplanning.  

Dit wordt opgevolgd. 

Stemming op het agendapunt 

 
De gemeenteraad keurt, met 21 stemmen voor (CD&V, N&U, N-VA, Open Vld, Vlaams Belang en de 

onafhankelijke raadsleden Leo Verelst, Bert Celis, John Van Laer en Gust Diels) en 2 onthoudingen 

(Groen), het volgende besluit goed. 

Besluit 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad neemt akte van het budget 2019 van onderstaande kerkfabrieken: 



  

  

  

 Naam 

  

  

Maximale 

toelage 2019 

in MJP 

Gevraagde 

toelage 2019 

budget 

Te voorzien 

budget 2019 

gemeente 

Kessel St.-Lambertus € 1.846,00 € 0,00 € 124,00 

Bevel O.-L.-Vrouw Ten Hemel Opgenomen € 124,00 € 0,00 € 124,00 

Kessel O.-L.-Vrouw Koningin van de Vrede € 2.365,00 € 0,00 € 124,00 

Nijlen St.-Willibrordus € 124,00 € 124,00 € 124,00 

  

Artikel 2 

De gemeenteraad keurt het budget 2019 van de kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw Nijlen goed en 

voorziet volgende toelage voor 2019:  

  

  

  

 Naam 

  

  

Maximale 

toelage 2019 

in MJP 

Gevraagde 

toelage 2019 

Budget 

Te voorzien 

budget 2019 

gemeente  

  

Nijlen 

  

O.-L.-Vrouw    € 1 680,00 € 7 537,19 

  

€ 7 537,19 
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19 OCMW - jaarrekening en jaarverslag 2017 

Beschrijving 

 

Aanleiding en context 

De jaarrekening en het jaarverslag van het dienstjaar 2017 van het OCMW, vastgesteld en 

goedgekeurd door de raad voor maatschappelijk welzijn in vergadering van 27 juni 2018. 

Juridische grond 

De organieke wet van 8 juli 1976 betreffende de openbare centra voor maatschappelijk 

welzijn en latere wijzigingen. 

Het decreet van 19 december 2008 betreffende de organisatie van de openbare centra voor 

maatschappelijk welzijn en latere wijzigingen. 

Het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen.  

Argumentatie 

De jaarrekening en het jaarverslag van het OCMW, dienstjaar 2017, werden goedgekeurd door de 

raad voor maatschappelijk welzijn, in zitting van 27 juni 2018 en kunnen voor kennisneming worden 

voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Besluit 

 



Artikel 1 

Er wordt kennis genomen van de jaarrekening en het jaarverslag van het OCMW van het dienstjaar 

2017, zoals deze werden goedgekeurd door de raad voor maatschappelijk welzijn van 27 juni 2018. 

MEDEDELINGEN 

Komitee der Randgemeenten - motievoorstel 

De brief van 11 juli 2018 van het Komitee der Randgemeenten, Villalaan 27 te 1630 Linkebeek, 

waarin ze aansluitend bij de viering van het Feest van de Vlaamse Gemeenschap oproepen tot 

solidariteit met het stadsbestuur van Ronse en vragen een motievoorstel aan de gemeenteraad voor 

te leggen. 

Het college van burgemeester en schepenen in zitting van 30 juli 2018 heeft beslist dit motievoorstel 

aan de raadsleden voor te leggen voor individuele ondertekening indien gewenst.  

Leerlingenaantallen van onze gemeentelijke onderwijsinstellingen op 1 september 2018 

- Goezo! Kerkeblokken: 81 kleuters + 177 lager 

- Goezo! Kessel: 50 kleuters + 114 lager 

- Goezo! Klokkenlaan: 70 kleuters + 134 lager 

- githo nijlen: 524 leerlingen 

- Academie volgt later. 
 

INITIATIEFRECHT 

20 Vraag van onafhankelijk raadslid John Van Laer - Energieverspilling GC ’t Dorp  

Kessel 

 

Vraag 

Volgens een recente persmededeling gaat het bibliotheekfiliaal Kessel gebruikt worden als 

tentoonstellingsruimte. In het voormalige schoolgebouw zijn verder nog een kinderopvang en diverse 

vergaderzalen gehuisvest. Drie afdelingen met verschillende bezettingstijden. De gemeenschappelijke 

cv installatie blijkt hierop niet voorzien te zijn. 

Gelet op de voorbeeldfunctie van het gemeentebestuur. 

Vraag:  energieverspilling niet belangrijk? 

Antwoord en debat 

Schepen Luc Luyten antwoordt dat het gemeentebestuur toeziet op het energiegebruik als een goed 

huisvader. Zo werd recent zowel in de sporthal in Nijlen als in de sporthal De Putting aan relighting 

gedaan en werd nagekeken of alle instrumenten goed zijn afgesteld geweest. 

Wat betreft het gemeenschapscentrum t’ Dorp, zijn er bij de verbouwing van het oude schoolgedeelte 

energiebesparende maatregelen genomen: plaatsen van isolerende raamprofielen met dubbel glas, 

plaatsen van verlaagde plafonds met isolatietegels, radiatoren die voorzien zijn van thermostatische 

kranen, warmterecuperatie in het ventilatiesysteem, isolatie van de verwarmingsleidingen en 

dakisolatie. 



De bestaande verwarmingsinstallatie is niet vernieuwd omdat deze krachtig genoeg was om met de 

genomen maatregelen het gebouw te verwarmen, dit is nagekeken door het studiebureau. 

We weten dat de tentoonstellingsruimte op andere uren moet verwarmd worden als de kinderopvang, 

daarom wordt nu nagekeken hoe dit met slimme thermostaten kan aangepakt worden. 

Raadslid John Van Laer repliceert dat dit probleem zich vroeger ook al stelde, nl. het bibliotheekfiliaal 

had andere openingsuren dan de kinderopvang. 

De schepen bevestigt dit, maar herhaalt dat dit zal worden bekeken en nagedacht over slimme 

thermostatische kranen. Immers merken we dat niet alle gebruikers de bestaande thermostatische 

kranen goed gebruiken. We moeten hen sensibiliseren. 

Raadslid Lien Du Four stelt dat dit probleem zich al zeer veel jaren stelt in het jeugdhuis. Daar is nog 

steeds geen dubbele beglazing. Deze verbouwing is nu 7 jaar geleden. Waarom wordt er niet eens in 

het algemeen nagedacht over energiegebruik. 

Schepen Luc Luyten antwoordt dat dit inderdaad voor alle gemeentelijke gebouwen wordt bekeken . 

We hebben per gebouw een verantwoordelijke die dit in het oog houdt voor gas, elektriciteit, edm. Bij 

abnormale hoge metingen wordt dit gesignaleerd en aangepakt. Voor het jeugdhuis klopt dit. We 

bekijken dit met ESCO voor aanpassingen. In andere gebouwen hebben we absoluut al de nodige 

inspanningen gedaan. 

Raadslid Lien Du Four vindt het wel een heel lange periode om iets in kaart te brengen, als je het 

probleem in het jeugdhuis bekijkt. 

Ook raadslid Ferdi Heylen wil weten hoe lang het duurt om iets in kaart brengen, want 12 jaar 

geleden gaf de schepen exact dezelfde uitleg. 

De schepen verwijst naar de volledige relighting van de sporthallen. De verlichting gaat op vroegere 

tijdstippen uit. In verkavelingen wordt led-verlichting geplaatst. 12 jaar geleden was de technologie 

niet klaar en nu wel. Dus hij is daar geen 12 jaar mee bezig geweest. Van zodra technologisch iets 

mogelijk is, wordt het uitgevoerd. 

21 Vraag van onafhankelijk raadslid John Van Laer - Cameraonderzoek riolering  

Molenstraat 

 

Vraag 

Het budget 2017 voorzag € 1.050.000,00 voor vervanging riolering in een deel van de Molenstraat. 

Volgens mededeling op basis van een cameraonderzoek. Planning: cameraonderzoek 2017, uitvoering  

werken 50% tijdens 2018 en 50% tijdens 2019.  

Vragen: *heeft dat cameraonderzoek reeds plaatsgevonden? 

              *Zo ja, wat zijn de resultaten, kunnen daar beelden van getoond worden? 

Antwoord 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat ter voorbereiding van de vernieuwing van de riolering 

inderdaad een onderzoek werd uitgevoerd van de riolering door middel van putcamera’s. De beelden 

zijn ter inzage op de dienst. 



Er werden reeds herstellingen uitgevoerd aan de riolering van de Molenstraat en om de volledige 

toestand in kaart te brengen werd een cameraonderzoek uitgevoerd. 

Het onderzoek heeft bevestigd dat de riolering dient vervangen te worden. 

Het studiebureel Evolta werd aangesteld en werkt momenteel het ontwerp uit voor vernieuwing van 

de riolering en de verhardingen. 

Hierbij wordt rekening gehouden met de afstemming op het naastgelegen project Woonbal, kruispunt 

met de Graanweg. 

22 Vraag van onafhankelijk raadslid John Van Laer - Tijdelijke verkeersremmers 

 

Vraag 

Recent werden de tijdelijke verkeersremmers in de Oude Bevelsesteenweg verwijderd. Volgens de 

persmededeling omdat de opstelling te gevaarlijk was voor de fietsers. 

Vraag: waarom blijven de identieke verkeersremmers in de Grote Puttingbaan dan toch behouden? 

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat de wegindeling van de Oude Bevelsesteenweg toch wel een 

beetje anders is als die van de Grote Puttingbaan. In de Oude Bevelsesteenweg ging de automobilist 

op het ander rijvak rijden, maar ook in de vaarzone van de fietser. Dit probleem werd niet 

ondervonden op de Grote Puttingbaan en daarom werd beslist om ze daar niet te verwijderen. 

Ondertussen zijn ook daar de belijningen aangebracht. 

Raadslid John Van Laer vraagt van wie de verkeersborden over wie voorrang had waren, want dan 

zouden ze misschien in de Klokkenlaan kunnen geplaatst worden, want zo’n voorrangborden 

ontbreken daar. 

De schepen zal bekijken wat daar de noodzaak is. 

Raadslid Ferdi Heylen begrijpt dat de obstakels werden weggenomen, maar ziet evenwel nog steeds 

geen oplossing voor de fietser. 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat volgend jaar een nieuw mobiliteitsplan wordt opgemaakt, of 

zeker al voorbereid. Dit item zal absoluut meegenomen worden voor een definitieve oplossing. De 

snelheid moet daar immers omlaag. 

Raadslid Heylen repliceert dat er ondertussen al 2 studies zijn uitgevoerd. Daarin werd voor de Oude 

Bevelsesteenweg onder meer een knip als oplossing voorgesteld. Weeral een nieuwe studie vindt hij 

raar als de oplossing toch niet wordt uitgevoerd. 

Raadslid John Van Laer heeft nog een andere reden gevonden waarom die verkeersremmers geplaatst 

werden, nl. actieve aanpak van sluipverkeer. Hij leest dit in de brochure van N&U. Is er dan terug 

sluipverkeer nu ze zijn weggenomen? 

Schepen Luc Luyten antwoordt dat deze een paar jaar geleden in samenspraak werden geplaatst. Na 

evaluatie bleek dat de objecten meer kwaad dan goed deden en daarom werd besloten om ze weg te 

halen. Hiervoor schamen we ons niet. We zoeken nu naar betere alternatieven voor de fietsers en 

voetgangers. Hun veiligheid primeert. 



Raadslid Jinse Van den Bogaert vindt de beste oplossing op lange termijn een gescheiden fietspad. 

Daar moet je wel op tijd aan beginnen, en als je al 3 legislaturen bezig bent….  

Schepen Laurijssen onderschrijft dit en stelt daar volop mee bezig te zijn voor verschillende 

steenwegen. Het bestuur heeft er trouwens net een ingehuldigd. De procedures duren lang met de 

nodige administratieve hindernissen. 

Raadslid Ferdi Heylen vindt dat er wel heel lang wordt over nagedacht, al 18 jaar. De fietsveiligheid op 

de Oude Bevelsesteenweg is een oud zeer. Een fietspad vermijdt niet dat auto’s er te snel rijden.  

Raadslid Stefaan Bruyninckx vindt de verkeersremmers op de Grote Puttingbaan ook echt gevaarlijk, 

hij kwam zelf in een conflictsituatie met een fietser.  

De schepen zegt dat verkeersregels er zijn om gerespecteerd te worden. 

23 Vraag van onafhankelijk raadslid John Van Laer - Veiligheidsgebreken  

Goezoschool Kessel 

 

Vraag 

Het brandweerverslag van 23 mei 2002 vraagt de keuringsverslagen van o.a. de 

verwarmingsinstallaties op: “aan de opmerkingen moet onmiddellijk een passend gevolg gegeven 

worden.” 

Het schoolinspectieverslag van 13 december 2005 vordert: “de ernstige tekorten moeten voor het 

einde van het schooljaar 2006-2007 weggewerkt zijn”. 

Op 23 maart 2012 stelt studiebureau Cenergie vast: “de keuringsverslagen en onderhoudsfiches van 

de stookplaatsen werden bij de gemeente opgevraagd maar niet aangeleverd”. 

Gelet op de voorbeeldfunctie van het gemeentebestuur. 

Vraag: waar zijn de reeds lang beloofde ontbrekende keuringsverslagen? 

Antwoord en debat 

Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dat de gevraagde stukken zullen bezorgd worden. Er zijn 

conforme keuringsverslagen van gas, mazout (ééntje moet dit jaar terug gekeurd worden en het 

andere volgend jaar) en elektriciteit (geldig tot 2020). Er zijn geen inbreuken volgens deze verslagen. 

Het meest recente doorlichtingsverslag voor Goezo! Kessel dateert van november 2014. Dit verslag 

bevat een gunstig advies voor de erkenningsvoorwaarde bewoonbaarheid, veiligheid en hygiëne. Het 

is en blijft een oud gebouw, maar samen met de Vlaamse bouwmeester is het dossier lopende voor 

de realisatie van een nieuw schoolgebouw. 

Raadslid John Van Laer citeert de schoolinspectie dat oude gebouwen geen excuus zijn om niet aan 

de voorwaarden te voldoen. 

24 Vraag van onafhankelijk raadslid John Van Laer - Intergemeentelijke 

mobiliteitsplanning 

 



Vraag 

*In het BKP (2018) noemt men de N13 een fiets- en openbaar vervoersas. In de praktijk is daar niets 

van te merken, tenzij men de ogen sluit voor het aanzienlijk doorgaand auto- en vrachtwagenverkeer. 

*De herziene versie van het GRS (2014) geeft aan wie ter zake moet geraadpleegd worden: 

-in  het informatief gedeelte p13 wordt de N14, die door Emblem loopt, aangeduid als bovenlokale 

ontsluitingsweg, zodat N13 kan ingericht worden als fiets- en openbaar vervoersas. Daarmee wordt 

de indeling van het provinciaal ruimtelijk structuurplan overgenomen. Dit zal evenwel een bijkomende 

belasting in de dorpskern van Emblem veroorzaken, vooral door vrachtwagens. Er dienen 

begeleidende maatregelen voorzien te worden in samenspraak met de gemeente Ranst. 

-In hun advies begrijpt de GECORO de bekommernis van de gemeente Ranst aangaande N14: ”de 

categorisering van N13 en N14 is echter door de provincie gebeurd. Het is in eerste instantie een taak 

van de wegbeheerder om de N13 en N14 te optimaliseren in samenspraak met de betroffen 

gemeenten. De gemeente Nijlen benadrukt open te staan voor een uitnodiging in het kader van 

intergemeentelijke mobiliteitsplanning.” 

*Het nodige overlegplatform werd reeds opgericht tijdens de gemeenteraad van april 2013. 

De GBC is als beleidsdomein overschrijdend overlegplatform verantwoordelijk voor: de voorbereiding, 

de opmaak, de opvolging, de evaluatie en in voorkomend geval de herziening van het gemeentelijk- 

en of het intergemeentelijk mobiliteitsplan. 

Vraag: wat is het resultaat van 5 jaar GBC met betrekking tot de intergemeentelijke 

mobiliteitsplanning voor de optimalisatie van N13 en N14 in samenspraak met de betroffen 

gemeenten? 

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat de verwijzingen naar het beeldkwaliteitsplan en het 

gemeentelijk ruimtelijk structuurplan niet kloppen, maar dit terzijde. 

Raadslid John Van Laer repliceert dat hij citeerde uit het GECORO verslag nl. pagina 13. 

De voorzitter stelt vast dat er blijkbaar verwarring is met GRS. 

De schepen gaat verder en legt uit wat het IGBC deze legislatuur heeft gedaan: 

- Het IGBC is 4-maal samengekomen rond het fietspad Berlaarsesteenweg en het resultaat is net 

afgeleverd. 

- Ook discussie met Ranst en Broechem over fietspaden en brugontwikkeling. We gaan dit 

realiseren, maar het ene kan niet zonder het andere. 

- Ook een IGBC voor tracé-inrichting en brug aan Goormans. Dit is in studie momenteel. 

- Begin van dit jaar een overleg met Emblem over hun tonnagebeperking. Dit is uiteindelijk in 

Emblem niet uitgevoerd. We zijn niet te spreken over de tonnagebeperking in Nijlen. 

25 Vraag van raadslid Ingrid Van Wunsel voor Vlaams Belang - Uitzonderlijk plekje 

groen 



Vraag 

Ik hoor u al denken, ze is daar weer. 

Dan wordt het tijd dat er iets aan gedaan wordt, ik geef niet op. 

Enkele jaren geleden kreeg onze gemeente een prijs, geloof 5000 euro, dit voor een uitzonderlijk 

plekje groen. 

En groen ist. 

Met een manchetta in de hand om door de rimboe, dat doolhof moet zijn om tot aan de besjes te 

graken die in het midden zijn geplant . 

Hoog is de wilg wel 3 tot 4 m denk ik. 

De poortjes die dat moeten voorstellen, de wilg groeit naar alle kanten. 

Meerdere keren heb ik dit gemeld, komen kijken alleen helpt niet!! 

Zeggen dat er iets aan gaat gebeuren ook niet. 

Er moet iets aan gedaan worden. 

Met de laatste storm is de brandweer een denneboom komen afdoen omdat die gevaarlijk overhelde. 

Het zijn er drie, de andere twee staan er dor bij, ook deze bomen zijn er slecht aan toe. 

Een heel bos kappen voor exoten en kaprijpe populieren, maar nu ligt het er allemaal bij met 

vogelkers die weelderig tiert. 

Wanneer wordt er in onze gemeente eens werk gemaakt van onderhoud van hetģeen er al is? 

Antwoord en debat 

Schepen Griet Van Olmen legt uit dat dit een verrommeld plekje was dat met beperkt budget is 

opgekuist. De gemeentearbeiders hebben daar veel rommel moeten opruimen. Het is een  

Buitengewoon Plekje dat door de gemeente in samenwerking met regionaal landschap Rivierenland is 

opgewaardeerd en aangelegd.  Bedoeling is dat dit inderdaad op regelmatige basis onderhouden 

wordt.  Het maaien van het gras is mee aanbesteed, het onderhoud van de wilgenhutten en -doolhof 

zit voorlopig nog in eigen beheer.  Hier is iets misgegaan. Het onderhoud zal zo spoedig mogelijk 

ingepland worden. Het doel is wel bereikt. 

Raadslid Ingrid Van Wunsel heeft ook nog foto’s van de bank die niet netjes is. 

Schepen Van Olmen repliceert dat er ook foto’s zijn van voorheen waarbij het er vuil en vol rommel 

lag. Nu is dit plekje aangepakt en wordt het onderhoud opgenomen in het gewoon onderhoud voor de 

ganse wijk. Maar wat betreft het wilgendoolhof, dat gedeelte werd inderdaad vergeten.  

Raadslid Van Wunsel vraagt hoe het dan zit met de bloemenweide. 

Schepen Griet Van Olmen legt uit dat die werd ingezaaid, maar niet is gegroeid zoals verhoopt. 

Schepen Paul Laurijssen vult aan dat dit nu een grasvlakte is, die regelmatig wordt gemaaid. 



Raadslid Ingrid Van Wunsel stelt dat daar bomen overheen liggen en ook het voetpad ligt er 

verschrikkelijk bij. 

26 Vraag van raadslid René Van Goubergen voor Open Vld - Acuut 

parkeerprobleem in de Kerkevelden 

 

Vraag 

Op de gemeenteraad van 5 februari jl. wees ik al op het acuut parkeerprobleem in de Kerkevelden 

aan de zijde van de serviceflats, de vele kleine huisjes en het verzorgingstehuis. Er wonen daar veel 

mensen kort bij elkaar en zelfs boven elkaar en hun auto's vinden er geen parkeerplaats meer. 

Sommigen willen zelfs raad gaan vragen bij de politie of ze hier of daar hun auto mogen parkeren.  Er 

zijn inderdaad te veel auto's maar niemand wil zijn wagen missen. Er komen nog altijd auto's bij en 

daar moeten we mee leven. Het wordt in de Kerkevelden, zoals ik eerder al aanhaalde, meer dan ooit 

vechten om een parkeerplekje. 

Het probleem wordt duidelijk in de hand gewerkt doordat heel wat mensen die voor het 

bejaardentehuis komen, de rare gewoonte hebben om hun wagen in de Kerkevelden te parkeren daar 

waar aan het rusthuis zelf op dat ogenblik een stuk of 40 - 50 parkeerplaatsen onbezet blijven. Ik zag 

ook dat een groot deel van die vrije parkeerplaatsen met een ketting worden afgesloten. 

Er werd in die raad van 5 februari gezegd dat met het rusthuis onderhandeld zou worden om mensen, 

die met het woon- en verzorgingstehuis te maken hebben zoals kapsters, verpleging en vaste 

bezoekers, aan te zetten om de vele lege parkings waarover het verzorgingstehuis beschikt, aan de 

bezoekers en de verpleging aan te bevelen en ze dus uit de Kerkevelden weg te houden. Dit zou de 

parkeerdruk in de Kerkevelden gevoelig verlichten en zullen geen "vreemde" wagens meer geparkeerd 

worden voor de in- en uitritten van garages, zoals dit momenteel niet zelden gebeurt. 

Zijn er hierover met het woon- en verzorgingstehuis in die zin al gesprekken gevoerd en wat is de 

stand van zaken ? 

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat nog geen gesprekken werden gevoerd met het rusthuis, 

aangezien we in april zonder mobiliteitsambtenaar zijn gevallen. Komende maandag start wel een 

nieuwe medewerker. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert vraagt om dan ook te spreken over de grote zandhoop die ligt aan de 

fietsdoorsteek aan Kerkeblokken. 

Raadslid Ferdi Heylen stelt dat deze situatie aantoont dat een studie bij elk groot project, zoals vorige 

keer aangekaart op de raad, echt nodig is. Hij had dit destijds al aangegeven bij dit grote project. We 

hebben hier zelf een probleem gecreëerd voor de bewoners. Het is er ook enkelrichting, dus 

bestuurders zitten dan vast. Blijkbaar zouden de bewoners van het rusthuis ook kunnen gebruik 

maken van parkeerplaatsen aan de school aldaar. Misschien zijn wegwijzers ook een welgekomen 

hulp. 

Raadslid René Van Goubergen is recent een aantal keren ter plaatse geweest, vaak ’s morgens en ’s 

avonds, waarbij hij vaststelde dat er meestal slechts 10 auto’s staan op de parking van het rusthuis en 

dit voor 40 plaatsen. Er is dus potentieel om te parkeren. We moeten die niet afnemen van het 

rusthuis, maar er zou dan door het personeel niet in de wijk mogen geparkeerd worden, maar wel op 

die lege plekken. De mensen van het rusthuis moeten dit weten. 



Raadslid Ferdi Heylen repliceert dat het personeel toegang tot die parking heeft en dus niet parkeert 

in de Kerkevelden. 

Burgemeester Paul Verbeeck komt tussen en verduidelijkt de vraag van raadslid Van Goubergen dat er 

zorgverstrekkers zijn die bij het rusthuis moeten zijn en niet op de parking parkeren, maar wel in de 

Kerkevelden. 

Raadslid René Van Goubergen bevestigt dit. 

27 Vraag van raadslid René Van Goubergen voor Open Vld - Duidelijke 

bewegwijzering aan het begin van de Kerkevelden 

 

Vraag 

Op de raad van 27 maart jl. vroeg ik dat duidelijke bewegwijzering aan het begin van de Kerkevelden 

zou aangebracht worden, die de hulpdiensten, die meestal voor een dringende interventie naar de 

serviceflats en zelfs naar het rusthuis moeten, duidelijk de weg te wijzen zodat die hulpverleners geen 

kostbare tijd meer verliezen omdat ze vaak niet weten of ze links of rechts moeten draaien in de 

Kerkevelden. Ik denk dat het niet veel moeite, geld en tijd vergt om een wegwijzer te plaatsen met 

"serviceflats" en die levens kan redden. Enkel wat goede wil. 

Wat is hier de stand van zaken ? 

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat er een wegwijzer zal geplaatst worden om de aanwezigheid 

van de assistentiewoningen te duiden in de Kerkeblokken. Door het ontbreken van een 

mobiliteitsambtenaar is dit blijven liggen. Dit probleem is nu opgelost en het zal zo snel mogelijk 

worden uitgevoerd. Er is ook contact geweest met de medische diensten om te vragen hoe zij naar 

het rusthuis rijden. 

Raadslid Lien Du Four vraagt om een paaltje te plaatsen aan de automatische deur van de 

assistentiewoningen. De deur draait naar buiten open en het is daar een doorgang tussen 

Kerkevelden en het rusthuis.  

Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dit te zullen vragen, want het is wel eigendom van het 

rusthuis. 

28 Vraag van raadslid Jinse Van den Bogaert voor N-VA - GDPR website Nijlen 

 

Vraag 

Is de website van de gemeente Nijlen GDPR-compliant? 

Zo nee, wat voor boetes riskeert het bestuur en wanneer wordt dit in orde gebracht? 

Bedankt voor de informatie. 

Antwoord 

Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dat onze website GDPR-compliant is. 



29 Vraag van raadslid Johan Van Dessel voor N-VA - Bouwvallige muur Pastoor  

Schelkensplein 

 

Vraag 

Op het Pastoor Schelkensplein te Kessel staan er achter de frituur een aantal heras hekken ter 

afscherming van een bouwvallige muur. Zie foto's. De muur brokkelt af, waardoor steenpuin tussen 

de heras hekken en de muur terechtkomt. Deze hekken staan er inmiddels ongeveer twee jaar. 

Klopt het dat dit de muur van de tuin van de pastorie te Kessel is? Wie is de eigenaar? 

Wanneer wordt de muur hersteld, waardoor de hekken verwijderd kunnen worden? 

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat het inderdaad de muur betreft van de pastorie, een 

geklasseerd monument. De muur zal gerestaureerd worden tezamen met de pastorie. Het 

restauratiedossier is volledig klaar, er wordt enkel nog gewacht op de goedkeuring van de bevoegde 

minister. In het BKP werd voorzien dat deze muur zou verdwijnen en dat de tuin van de pastorie als 

publieke ruimte voor het centrum zou worden geopend. Het hekwerk staat er ter bescherming van de 

passanten enerzijds en de afscherming van de tuin anderzijds. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert vraagt wat de planning is, waarop de schepen antwoordt dat dit zal 

worden bekeken met de ontwikkeling van Kessel-dorp. De tuin verdwijnt en zal samen met het 

Pastoor Schelkensplein worden aangepakt. Er zou daar een groene ruimte voorzien worden. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert vindt dat niet moet gewacht worden op de renovatie van de pastorie 

en stelt voor om de muur nu al af te breken, zodat de tuin al kan gebruikt worden.  

Schepen Laurijssen vindt dat dit kan leiden tot diefstal, vandalisme, bewoning,…omdat de pastorie 

dan een open ruimte is. 

Raadslid Ferdi Heylen vindt dat de schepen een verkeerd gedacht heeft van de Kesselaars, waarop de 

schepen antwoordt dat het misschien ook mensen van buiten Kessel kunnen zijn.  

30 Vraag van raadslid Stefaan Bruyninckx voor N-VA - Kapotte afsluiting  

Looystraat 

 

Vraag 

Komende van de Herenthoutsesteenweg, aan het kruispunt met de cabine rechts de Looystraat in 

rijdend, vervolgens de eerste afslag links, staan er ter hoogte van de aftakking van de Nijlenbeek een 

aantal tijdelijke hekken en een bord. Zie foto's. De afsluiting is kapot en de beton waarop de afsluiting 

rust is zelfs voor een gedeelte weggezakt. 

Hoe lang staan deze tijdelijke hekken er al? 

Wanneer zal de afsluiting hersteld worden? 

Staat dit reeds op de planning? 

Zo nee, waarom hoeft dit zo lang te duren? 

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat het de afscherming van de verzakte brug over de Nijlenbeek 

betreft. Na aanbesteding werd inmiddels een studiebureau aangesteld en wordt er gewerkt aan een 

ontwerpdossier voor vervanging van de brug (bijkomend wordt een tweede brug in de nabijheid 



eveneens vervangen). Na aanstelling van een aannemer wordt gestart met de werken (eind 2018 

begin 2019). 

Raadslid Stefaan Bruyninckx haalt aan dat op de weg verderop er ook een stevige verzakking 

aanwezig is . 

Voorzitter Bert Celis komt tussen ten persoonlijke titel en stelt dat dit helaas niet de enige verzakking 

op betonbanen in Nijlen is. 

Raadslid John Van Laer geeft mee dat dit probleem al dateert van toen raadslid Somers nog leefde, 

van in 2014. 

Schepen Paul Laurijssen geeft toe dat het inderdaad te lang heeft geduurd. 

De voorzitter komt weerom tussen ten persoonlijke titel en zegt dat het klopt wat raadslid Van Laer 

zei dat dit vroeger al terecht werd aangeklaagd door raadslid Somers zaliger wat betreft de Looystraat 

en toen is dit ook toegegeven door de schepen. 

31 Vraag van raadslid Stefaan Bruyninckx voor N-VA - Ongeval  

Herenthoutsesteenweg 

 

Vraag 

In het verleden kaartte ik de slechte staat van het fietspad aan de Herenthoutsesteenweg reeds 

aan, naar aanleiding van een wielerwedstrijd. 

Recent gebeurde er een ongeval met een snelle elektrische fiets, een speed pedelec, waarbij de 

bestuurder na een inhaalbeweging ten val kwam, doordat er een verzakking was tussen het fietspad 

en de rijbaan. De wegbeheerder is aansprakelijk voor de goede staat van de weg. In dit geval de 

gemeente Nijlen dus. De meerderheid draagt een fietsvriendelijk beleid hoog in het vaandel. 

Waarom komen er dan geen tijdelijke herstellingen om dit soort ongevallen te vermijden? 

Waarom dient er eerst een ongeval te gebeuren voor men in actie schiet? 

Wat gaat de meerderheid concreet ondernemen om de veiligheid van de fietsers te verhogen en 

op welke termijn? 

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen zegt niet op de hoogte te zijn van het ongeval en er werd ook geen aangifte 

ingediend. Ook hier gelden de regels en moet de speed pedelec op het fietspad blijven. Raadslid 

Bruyninckx haalde dat vorig jaar ook aan bij de wielerwedstrijd voor vrouwen en toen werden 

tijdelijke herstellingen uitgevoerd. Op 10 september e.k. wordt gestart met de werken voor de aanleg 

van nieuwe fietspaden. 

Raadslid Stefaan Bruyninckx zag al 3 ongevallen. Het laatste was heel ernstig qua verwondingen, er 

moet dus dringend iets ondernomen worden, waarop de schepen herhaalt dat de werken voor de 

vernieuwing van het fietspad starten 10 september. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert stelt dat een fietser wel mag inhalen op de rijbaan. 

Schepen Paul Laurijssen repliceert dat het naast de rijbaan betreft, maar hij kent de omstandigheden 

niet exact. 



Raadslid Jinse Van den Bogaert zegt dat het dus over de gelijkgrondse berm gaat en ook daar mag 

men inhalen. 

Schepen Paul Laurijssen vindt dit toch de verantwoordelijkheid van de fietser, waarop raadslid Jinse 

Van den Bogaert stelt dat je niet moet opletten voor verzakkingen die er normaal niet zouden mogen 

zijn. 

32 Vraag van raadslid Ferdi Heylen voor Groen - Verlenging fietspad  

Torenvenstraat 

 

Vraag 

Tijdens de vakantieperiode werd het dubbele fietspad van de Torenvenstraat ter hoogte van de 

Berkenlaan met een stippellijn verlengd. Volgend op deze verlenging is er zelfs geen suggestie meer 

hoe of waar de fietsers die links van de weg rijden hun weg dienen te vervolgen. Sommige fietsers 

vervolgen hun weg langs de linkerkant wat tot gevaarlijke situaties leidt vermits hier geen fietspad 

meer is. 

Het lijkt mij dat deze oplossing een eerder onveilige situatie creëert. Er staat ook geen bord dat het 

einde van het fietspad aangeeft of een suggestie dat men zijn weg dient te vervolgen aan de 

overzijde. 

  

Antwoord en debat 

Schepen Paul Laurijssen verwijst naar een punt van de gemeenteraad waarna dubbele belijning werd 

aangebracht op 39 diverse plaatsen, maar op een 3-tal plaatsen gaat op korte termijn de belijning 

terug weggenomen of aangepast worden, want de situatie is daar niet verbeterd. 

Raadslid Ferdi Heylen vraagt hoe je de situatie dan gaat veiliger maken voor de fietsers, waarop de 

schepen antwoordt dat dit een oplossing is voor de fietser die komt vanuit Lier, maar niet voor deze 

die komt vanuit Kessel. Eventueel moet daar een oversteek gemaakt worden met blokken, ofwel een 

geleiding naar de Berkenlaan. 

Voorzitter Bert Celis komt tussen ten persoonlijke titel en stelt dat die straat 2 jaar geleden is 

heraangelegd. Dan had je kunnen weten dat een fietspad daar ging eindigen en had je dit op een 

correcte manier kunnen afwikkelen. Waarom wordt hier op voorhand geen rekening mee gehouden? 

Dit geldt ook in de Merelstraat. Ook voor schoolgaande kinderen is dit gevaarlijk. Ze leren dit op 

school en volgen de regels, maar komen in gevaar. Jullie maken slechte plannen, die slecht worden 

opgelapt. 

Schepen Paul Laurijssen vindt dit de persoonlijke mening van de voorzitter, waarop deze vraagt wat 

dan de mening is van de schepen. 

Schepen Paul Laurijssen verwijst naar de fiets-o-strade waarvan het destijds de bedoeling was dat 

deze door woonwijken kwam. Mogelijk wordt dit herzien. Op vraag van de raad zijn er belijningen 

uitgevoerd, die te snel zijn gebeurd en niet altijd goed. 

De voorzitter vraagt of de schepen dan geen mening heeft over het feit dat bij de aanleg van de 

Torenvenstraat die oversteekplaats niet goed is aangelegd. 

Burgemeester Paul Verbeeck komt tussen en stelt dat werd geopteerd om de fietser richting Lier niet 

via de Torenvenstraat te laten gaan maar via de fiets-o-strade. Nu zijn die plannen gewijzigd. In het 

ontwerp van de Torenvenstraat is daarom richting grens Lier geen fietspad voorzien. We hebben 



toegegeven dat op 4 plaatsen fouten zijn gebeurd bij de belijning. Dat verbloemen we niet. Hij hoort 

zeggen dat we geen fietsvriendelijk beleid voeren. Dat klopt niet. We hebben altijd op de grote 

toegangswegen gekozen voor fietspaden maar we hebben maar het geld dat we hebben. Hij heeft 

overigens de Vlaamse overheid en de gedeputeerden bedankt bij de opening van het fietspad van 

Berlaar naar Nijlen voor de subsidies die werden gegeven. Binnenkort komen er ook fietsstallingen bij. 

Voorzitter Bert Celis repliceert dat dit is omdat de gemeenteraadsverkiezingen op komst zijn. 

De burgemeester pikt het niet dat de schepen wordt aangevallen en de feiten zijn dat het bestuur een 

fietsvriendelijk beleid voert. De waarheid heeft zijn rechten. Hij staat tot en met eind december achter 

zijn bestuur. We kunnen niet toveren, maar we doen er alles aan om de kinderen veilig naar ’t school 

te laten gaan.  We hadden geen mobiliteitsambtenaar want die ging naar Berlaar, maar vanaf 10 

september hebben we er terug één. Dit zijn de feiten en de waarheid heeft zijn rechten.   

Raadslid Lien Du Four komt tussen en vindt dat de fietsenstallingen ook al in 2013 hadden kunnen 

geplaatst worden. Die grote fietspaden zijn wel grote budgetten, maar ook kleine investeringen voor 

fietsers hadden doorheen die 6 jaar wel gekund. Dat heeft niets te maken met de 

mobiliteitsambtenaar. 

De burgemeester vindt dat dit niet klopt en stelt dat wel vele kleine resultaten werden geboekt o.a. 

met doorsteken op August Hermansplein/kerkplein, Spoorweglei/Kerkeblokken, enz…. Hij gaat niet 

alles opsommen. We hebben stappen vooruit gezet, waar we de komende legislatuur graag verder 

willen aan meewerken. 

Raadslid Stefaan Bruyninckx haalt aan dat de Herenthoutsesteenweg een grote invalsweg is, waar het 

gevaarlijk is voor de fietser, zoals hij eerder heeft gezegd. Het is nodig om daar herstellingen uit te 

voeren. 

Burgemeester Verbeeck herhaalt dat op 10 september wordt gestart met de werken. Het is niet de 

bedoeling om een fietspad aan te leggen en dan op korte termijn nog herstellingen te doen. We 

hadden ook graag vroeger gestart, maar de procedures duren lang. Op de Berlaarsesteenweg zijn we 

7 maanden verloren omwille van populieren. Dit zijn de feiten waar je mee geconfronteerd wordt. 

Raadslid Jinse Van den Bogaert verwijst naar artikel 9 over positie op de rijbaan dat letterlijk zegt dat 

de fietser dit fietspad mag verlaten om in te halen. Tijdelijke herstellingswerken zijn wel belangrijk 

voor de weggebruiker. Je riskeert de kans voor procedures wegens nalatigheid. Zo’n stukje asfalt kan 

van belang zijn. 

Voorzitter Bert Celis reageert ten persoonlijke titel op de burgemeester, waarbij deze zegt dat de 

waarheid zijn rechten heeft. Hij heeft hiertegen niet gezondigd. Budget kan je inderdaad maar 1 keer 

uitgeven, maar als de lijnen van meet af aan juist waren ingetekend, was dit goedkoper geweest. Een 

oversteekplaats op een conforme manier inrichten voor fietsers is essentieel. Hetzelfde probleem is in 

de Merelstraat. Hij heeft die beslissing al anderhalf jaar geleden genomen. Dit is fundamenteel bij 

uitvoering van werken. De kinderen moeten langs de wijk veilig kunnen vb. wegwijzers veilige weg 

naar Lier. Geen verwijt naar de bestuursploeg, maar de tips zijn de afgelopen 6 jaar te weinig 

gevolgd. 

Schepen-voorzitter OCMW Leo Verelst vindt dat er kansen zijn blijven liggen. Herstellingen kosten niet 

altijd veel geld vb. bij het wegdoen van wegversmallingen moet niet gewacht worden om dit opnieuw 

te bekijken, dat moet eerst gebeuren; wegwerken van hindernissen en overhangende hagen. Dat 

gebeurt niet en moet opgevolgd worden wie wat moet doen binnen de gemeente en geen 6 jaar 

wachten op een nieuw fietspad.  
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Vraag 

In oktober 2014 werd in deze raad de verdeelsleutel voor de gemeentelijke dotatie aan de 

hulpverleningszone Rivierenland goedgekeurd. Hierbij werd door de burgemeester de bedenking 

gemaakt dat de kosten voor de gemeente Nijlen € 120.000,00 meer bedraagt dan vroeger. 

Uit de notulen: “Daarom stelt hij voor om de verdeelsleutel goed te keuren voor 2015 en er principieel 

mee in te stemmen voor de jaren 2016-2018, maar te vragen om na één jaar operationele werking 

een grondige evaluatie door te voeren, vooral personeelsmatig.” Deze bedenkingen zijn toen ook 

opgenomen in het besluit: 

Artikel 2 

In te stemmen met de verdeelsleutel voor de gemeente Nijlen voor het jaar 2015 ten belope van 4,03  
% welke in acht zal worden genomen bij het berekenen van de gemeentelijke dotatie aan de 
hulpverleningszone Rivierenland. 

Artikel 3 

Principieel in te stemmen met dezelfde verdeelsleutel voor de jaren 2016-2018, maar een evaluatie te 
vragen na één jaar operationele werking op basis van de financiële toestand van de brandweerzone. 

Artikel 4 

Zich aan te sluiten bij de bemerkingen die door burgemeester Paul Verbeeck, gemaakt werden tijdens 
de prézoneraad van 12 september laatstleden. Meer bepaald te vragen om volgende elementen in de 
nabije toekomst grondig te onderzoeken en te evalueren: 

- de federale verdeelsleutel houdt geen of onvoldoende rekening met de rechtspersonen (bedrijven) 
die zwaar wegen op investeringen in mensen en middelen om de risico’s verbonden aan de af te 
dekken bedrijfsactiviteiten, zoals milieuklasse 1 en 2 bedrijven en Seveso bedrijven in het bijzonder. 
De gemeenteraad dringt er op aan dat hieromtrent spoedig een nieuw debat gevoerd wordt met de 

federale overheid. 

- het invoeren van cost centers (kostenplaats per brandweerpost) binnen de brandweerzone om zo de 
huidige reële kosten per post te kunnen becijferen. De gemeenteraad meent dat een verdeelsleutel 
waarbij enerzijds de historische kosten (beslist beleid uit het verleden) per brandweerpost worden 
gedragen door de gemeenten die door de betrokken post bediend worden en anderzijds de kosten 
van de uitbouw van de zonewerking betaald worden met federale middelen (en eventueel aanvullend 
met een bijdrage van alle gemeenten op basis van een overeen te komen verdeelsleutel) zou leiden 
tot een eenduidige rapportering van de kosten en een billijke financiering door de betrokken 
gemeentebesturen. 

- de kostenstructuur van de prébrandweerzone streng te bewaken. Aangezien het overgrote deel van 
de kosten betrekking heeft op personeelsgerelateerde uitgaven vraagt de gemeenteraad om deze 
uitgaven in de hand te houden. Het aanwerven van bijkomend (beroeps)personeel (bv. voor de 
opstart van een permanente dispatching door de zone) dient bijzonder goed afgewogen te worden in 
functie van de kostenbeheersing. De gemeenteraad sluit zich tevens aan bij de opmerking van 
burgemeester Paul Verbeeck waar hij vaststelt dat het zonale vormingsplan 48 uur opleiding 
vooropstelt waar de wet 24 uur voorschrijft en vraagt om dit opnieuw te bekijken. 

Onze vragen: 

- Is er een evaluatie gebeurd na één jaar of later? 

- Wat is er uit de evaluatie gebleken? 

- Wordt de verdeling herbekeken naar 2019? 



Antwoord en debat 

Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dat hij dit van dichtbij heeft opgevolgd. In maart van dit jaar 

heeft hij een overleg gevraagd met de zonecommandant, om een aantal zaken aan te kaarten. O.a. 

specifiek over brandweerpost Nijlen, een deel over de zonewerking en een stuk over het federale 

niveau. De antwoorden over het financieel aspect waren onvoldoende. In de zoneraad van 6 juli ll. 

heeft hij de federale verdeelsleutel opnieuw in vraag heeft gesteld. Eén van de criteria, met name de 

factor residentiële en actieve bevolking is de grootse parameter. Als dit zo blijft gaan wij als gemeente 

Nijlen veel blijven betalen. Hij heeft gevraagd om binnen de hulpverleningszone: zijnde de dringende 

geneeskundige hulp en de brandweeractiviteiten, de kosten te berekenen. De dringende 

geneeskundige hulp gebeurt in Boom, Bornem, Heist-op-den-Berg en Willebroek. Het kost veel geld 

om die 24 uur op 24 te bemannen. Na 14 oktober komen de burgemeesters terug samen om dit te 

bespreken. De federale overheid zou 50 % moeten betalen en de lokale besturen ook 50 %. Dit 

gebeurt momenteel niet. De verdeling is momenteel 90/10. Ons aantal inwoners stijgt, dus zou Nijlen 

in de toekomst meer moeten betalen. Als we hetzelfde moeten betalen per inwoner zouden we ook 

dezelfde service moeten krijgen. 

Raadslid Lien Du Four meent dat dit dan niet meer haalbaar lijkt tegen 2019, waarop de 

burgemeester antwoordt dat als er geen akkoord is de wettelijke regeling geldt, zoals hij net heeft 

omschreven. 

Voorzitter Bert Celis komt ten persoonlijke titel tussen en vraagt wat er uit de evaluatie is gebleken. Er 

werd niet geantwoord op de eerste twee vragen. 

Burgemeester Paul Verbeeck zegt dat dit wel is geëvalueerd en geeft meer uitleg over de oefening 

rond ziekenwagens. Hij heeft herhaaldelijk de evaluatie gevraagd en aangedrongen op een goede 

kostenverdeling. In de zoneraad van 6 juni ll. is hij er nogmaals actief op tussengekomen dat hij 

afzonderlijke kostenposten wil en als het meer kost dat hij dan een gelijkaardige service wilt. Vb. 

Berlaar geeft veel geld aan het Rode Kruis en hun ziekenwagen rijdt ook voor ons, maar in bv. in 

Willebroek kunnen ze gebruik maken van die van de brandweerzone. Dus dit is geen correcte 

oefening. Qua brandweer loopt dit goed, maar ziekenvervoer minder. Als de federale overheid haar 

belofte niet nakomt om meer te betalen, dan moeten de gemeentes meer betalen. 

Voorzitter Celis vraagt wat er gebeurt als de service toch niet dezelfde blijft als voor de andere 

gemeenten binnen de zone. Hoe kunnen we die afdwingen? 

De burgemeester stelt dat we druk blijven zetten. We gaan voor een akkoord tussen de 

burgemeesters, maar als dit niet lukt, geldt de wetgeving. Hij nodigt de partijen uit, die de wetgeving 

kunnen wijzigen, om hieraan iets te doen. 

4 september 2018 21:55 - De voorzitter sluit de zitting. 


